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GEMLİK BELEDİYE MECLİSİ’NİN 05 ŞUBAT  2025 TARİHLİ 

OLAĞAN TOPLANTI GÖRÜŞME TUTANAĞIDIR 

 

 
           TOPLANTIDA BULUNANLAR:  Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı 

 

                                                  ÜYELER:  Berna IŞIKDOĞAN,  Çetin  PEHLİVAN, 

Hüseyin ÇELİK,  Arzu KARATAŞ, Selim YAVUZ,  Şükrü AKSU, Mehmet ÖKSÜZ, Nilsu 

SERTASLAN, Fatih UZUN, Aynur BEKİ, İbrahim TOKGÖZ, Murat YAVUZ, Durmuş 

USLU, Fatih AYDIN, Mehmet DEMİR, Mustafa DURAN,Turgut DURMUŞ, Şahin 

KARPELİ, Tolga SARIŞEN, Birtan Kaan SAAT, Yahya Emrecan UZUNKAYA, Oğuz 

HAN, Tarık ERDEM, Mehmet Şah KIZILALTUN, Osman ARSLAN, Emin FİLİZ, Tuncer 

YALÇİN, İlhan ERMİŞ, Hüseyin ULUKAYA, Erdi ŞAHİN,  Sabahattin KUL.    

     

            TOPLANTIDA BULUNMAYANLAR: Berna IŞIKDOĞAN, Nilsu SERTASLAN, 

Aynur BEKİ, Mehmet Şah KIZILALTUN, 

 

          --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Arkadaşlar yoklamayı alalım. 

          --Faruk BİLGİLİ Yazı İşleri Müdürü: Yoklama yapıldı.  

          --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Evet Gruplardan Mazeretli olan arkadaşları 

bildirelim 

          --Şükrü AKSU Meclis Üyesi: Başkanım Cumhuriyet Halk Partisi Meclis Üyemiz  

Nilsu SERTASLAN arkadaşımız kendisi Sağlık sorunlarından dolayı Mazeretli sayılmasını 

talep ediyoruz.   

          --Birtan Kaan SAAT Meclis Üyesi: Başkanım Milliyetçi Hareket partisinde eksik 

yoktur Bilginize sunarım. 

          --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Adalet ve Kalkınma Partisi? 

          -- Meclis Üyesi: ……………….   

          --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Tamam 1-2 dakika bekleyelim Berna 

IŞIKDOĞAN yoktu arkadaşlar mazeret bildirmişti Berna IŞIKDOĞAN’ının da mazeretli 

Söylenmiş olduğunu kabul edelim. 

 --Meclis Üyesi: ………….. 

             --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Kimden geldi. 

--Şükrü AKSU Meclis Üyesi: Mehmet Şah KIZILALTUN, arkadaşımızla yine sağlık 

sorunlarından dolayı  

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Cumhuriyet Halk Partisi tekrar gelmeyen 

meclis üyelerin adlarını  alabilir miyiz bir karışıklık olmaması adına 

--Şükrü AKSU Meclis Üyesi: Nilsu SERTASLAN arkadaşımız Mehmet Şah 

KIZILALTUN, Berna IŞIKDOĞAN 

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Evet Murat Bey hoş geldiniz  

--Selim  YAVUZ Meclis Üyesi: Başkanım Osman ARSLAN’ın  Mazeretli sayılması 

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Evet 10 Şubat  2025 Şubat   Ay’ı olağan meclis 

toplantısında ismi geçen meclis üyesi Arkadaşlarımızın Mazeretli sayılmasına oylarınıza 

sunuyorum kabul edenler etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir. Arkadaşlar biliyorsunuz 

geçen Büyük Birlik partimizin Temsilcisi Oğuz HAN  Bey'in verdiği önerge ile her ayın ilk 

meclis günü toplantısını Saygı duruşu ve İstiklal Marşı ile açıyoruz. 

Dolayısıyla Ülkenin kurtarıcısı Gazi Mustafa Kemal ATATÜRK  silah arkadaşları ve 

bu ülke için canlarını veren bütün şehitlerimiz için 1 dakikalık saygı duruşu  ardında İstiklal 

Marşımıza davet ediyorum.  
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Saygı Duruşu 

İstiklal Marşı  

Teşekkür ederiz. 

Değerli çalışma arkadaşlarım Gemlik Belediye Meclisi’nin  05 Şubat  2025  Çarşamba 

günü saat 15:00’de İlçemiz  Hamidiye Mahallesi,  Kuvayi Milliye Bulvarı 

No:138'de   bulunan,  Belediyemiz Cemil Meriç Kültür Merkezi'nde yapacağımız  Şubat Ay’ı  

Olağan Meclis Toplantısı sonucunda  alınan kararların gemimize  Vatanımıza milletimize 

hayırlı uğurlu olmasını temenni ediyorum   öncelikle.  

Katılımda bulunan basın emekçilerine  Değerli Gemlik'e siyasi partilerin çok kıymetli 

yöneticileri ilçe başkanlarına teşekkür ediyoruz. 

Arkadaşlar internet canlı yayınla ilgili bir sıkıntı varmış bir bakmanızı rica ediyorum hızlı bir 

şekilde 

3. maddemiz 08.01.2025-13.01.2025 tarihli Olağan Meclis görüşme tutanaklarının  

kabulünü oylarınıza sunuyorum kabul edenler , etmeyenler  oy birliği ile kabul edilmiştir. 

Bu arada gelen önergeler  var. önergeleri Hemen Kaç tane önergemiz var arkadaşlar. 12 tane 

önerge var. Önergeler önceden alalım arkadaşlar sonra direkt görüşülmesi gereken bir önerge 

var. Onun oylamasını yapalım. 

--Yahya Emrecan UZUNKAYA Meclis Üyesi: 17 Başkanım. 

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Bununla beraber 

--Yahya Emrecan UZUNKAYA Meclis Üyesi:  Evet 

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Toplamda 17 tane önerge var arkadaşlar 17 

önergenin kabulünü  oylarınıza sunuyorum kabul edenler etmeyenler oy birliği ile kabul 

edilmiştir. Bir önergemiz Personelin ihbar ve kıdem tazminatının ödenmesi ile alakalı 

malumunuz yeni çıkan yasayla Arkadaşlarımız Yıl sonu itibariyle de sayısı oldukça fazla olan 

bir emekli arkadaşımız oldu belediyemizden bunların tazminatlarının karşılanması ve onların 

mağdur edilmemesi adına  İller Bankası'ndan kredi çekme önergemiz var.  Bu önergenin 

direkt görüşülmesini oylarınıza sunuyorum kabul edenler, etmeyenler oy birliği ile kabul 

edilmiştir.  teşekkür ederim. İsterseniz bu önergeyi direkt olarak oynayalım ve sonra söz 

verelim. Arada kaynamasın diyorum Ne diyorsunuz  

--Selim  YAVUZ Meclis Üyesi: Başkanım konu hakkında bilgi verirseniz. Kaç 

personel var ne kadar maaş ödenmeyen kısım ne kadar emekli olan ne kadar 

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Hemen okuyalım isterseniz 

Konu: 14 Personelin İhbar ve Kıdem Tazminatının Ödenmesi işinde kullanılmak üzere İller 

Bankası A.Ş.’ den kredi kullanılması. 

14 Personelin İhbar ve Kıdem Tazminatının Ödenmesi işinde kullanılmak üzere İller 

Bankası A.Ş.’ den 16.020.972,95 - (Onaltımilyonyirmibindokuzyüzyetmişiki lira doksanbeş 

kuruş) TL kredi kullanılmasına, krediden kaynaklanacak anapara, faiz, denetim giderleri, 

komisyon, vergi, resim, harç, ücret vs. ödemelerin, İller Bankası A.Ş.’ ce teminat olarak 

alınacak Belediyemiz gelirlerinden ve İller Bankası A.Ş. ve Hazine ve Maliye Bakanlığınca 

dağıtılan yasal paylarımızın mevzuattan kaynaklanan herhangi bir kesinti oranına bağlı 

kalmaksızın tamamından (%40’ın dışında ve %100’üne kadar) karşılanmasına, kredi 

teminatına konu gelirlerden krediye ilişkin ödemelerin karşılanamaması halinde, bu krediyle 

elde edilen tesis, inşaat ve her nevi gayrimenkul ile araç, gereç ve malzemenin, İller Bankası 

A.Ş.’ ce talep edildiği takdirde aynı şartlarda ve talep tarihinde İller Bankası A.Ş. adına ipotek 

veya rehin edilmesine, İller Bankası A.Ş.’ ce talep edildiği takdirde Belediyemiz mülkiyetinde 

bulunan kamu yararına tahsis edilmemiş, meclisimizce belirlenecek ve İller Bankası A.Ş 

tarafından uygun görülecek gayrimenkulleri İller Bankası A.Ş.’ ye ipotek vermeye, Belediyemizin 

her türlü gelir, hak ve alacaklarını İller Bankası A.Ş.’ ye terhin ve temlik etmeye, Belediyemize 

ait her türlü ticari işletmeyi İller Bankası A.Ş.’ ye rehin vermeye, İller Bankası A.Ş.’ ce 

Belediyemize kullandırılacak krediye ilişkin olarak her türlü sözleşmeyi ve evrakı imzalamaya 

ve kredi ile ilgili devam eden işlemleri yürütmeye, İller Bankası A.Ş.’ nin mevcut mevzuatı ve  



Sayfa 3 / 38 

 

bunda meydana gelebilecek her türlü değişiklik çerçevesinde, 5393 Sayılı Belediye Kanun’un 68. 

maddesinde yer alan koşulların yerine getirilmesi kaydıyla, krediye konu işle ilgili her türlü 

işlemi yapmaya Belediye Başkanı Şükrü DEVİREN’ in yetkilendirilmesini talep etmekteyiz. 

Konunun  Meclis Gündemine alınmasını  arz ederim. Saygılar 

Evet ilgili önergenin kabulünü oylarınıza sunuyorum kabul edenler, 

--Selim  YAVUZ Meclis Üyesi:  Başkanım bir şey anlamadık şimdi 14 tane işçi yıl 

sonu  itibariyle emekli oldu. Belediye bunların kıdemi ihbarını veremedi. Bunların işçileri 

bizim baş tacımız bunların Elbette kıdem ve ihbarının verilmesi gerekiyor. Yani 

veremediğiniz kısım ne kadar kredi kullanmak istediğiniz miktar ne kadar?  Yani kıdem 

ihbara ait olan konu  miktarı ne kadar 

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Aksel Hanım veya İbrahim Bey, Evet İbrahim 

Bey  plan bütçe komisyon başkanımız İbrahim Bey bir cevap versin 

--İbrahim TOKGÖZ Meclis Üyesi: Şimdi daha önceden Belediye başkanımıza 60 

milyon lira kredi çekme  yetkisi  vermiştik. Bu atmış milyon liranın  yaklaşık Kırk küsur 

milyon lirasını kullandık. Kalan kısmı 14 tane  Emekli olan Personelimiz için kullanıyoruz. 

Herhangi bir 60 milyonu aşan kısım yok.  totalde şu anda önümde rakamlar yok ama  bir iki 

milyon   civarı Bu Kredi aldığımız Kredi'nin haricinde eksiğimiz var Onu da kendi kasamız 

tamamlayarak Kıdem tazminatlarını ödemesini yapacağız. 
 

--Selim  YAVUZ Meclis Üyesi:  Bilmediğim için soruyorum yani daha önce yetki 

verdiysek Şimdi niye bir daha yetki alıyoruz  

--İbrahim TOKGÖZ Meclis Üyesi: İller Bankası Meclis gündeminden geçmesi şart 

olduğu nedeniyle Bizim daha önceden Başkanımıza 60 milyon kredi yetkisi verdik. 

--Selim  YAVUZ Meclis Üyesi:  evet  

 --İbrahim TOKGÖZ Meclis Üyesi: 40 milyon küsurunu  kullandık şu anda kalan 

kısmını  Kullanıyoruz iller Bankası'nda meclisten Özellikle bu  tarz bir Bir onay istiyor Onun 

için. 

 --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  şimdi önergede de belirtildiği gibi Selim Bey  

İller Bankası'nın kriterleri ile normal  diğer bankaların kriterleri Kredi kullandırma kriterleri 

farklı.  Dolayısıyla İbrahim hocamız belirttiği gibi iller bankasının kriterlerine uygun bir 

önerge var burada o önergenin oylanması isteyeceğiz. 

--Selim  YAVUZ Meclis Üyesi:   bizim için başkanım  Öncelikle işçilerin kıdem 

ihbarını verilmek üzere kredi kullandırılması ve yetki verilmesi 

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:   Ordaki  

--Selim  YAVUZ Meclis Üyesi:   Uygundur.  

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  oradaki hassasiyetinizi biliyorum Yani vicdan 

noktasındaki burdaki en hassas arkadaşlarımızdan bir tanesi Allah razı olsun sizden. Evet 

ilgili önergenin Kabulünü  oylarınıza  sunuyorum  demeden Hüseyin Bey mi söz mü 

alacaksınız Oğuzhan Bey buyurun . Önce Oğuzhan Bey mi kaldırdı şey mi kaldırdı Tuncer 

Bey Tuncer Beye verelim önce. 

--Tuncer YALÇIN Meclis Üyesi:   başkanım 60 bin liralık kredi  yetkisini Temmuz 

veya Ağustos ayında vermiştik.  bundan geçen meclis değil ondan önceki mecliste  tekliflerin 

içinde 3 tane işçimizin emekli olacağı bunun karşılığında da kıdem  tazminatta ödeneceği İller 

Bankası'ndan kredi çekileceği için yine size yetki verdik geçen mecliste size sorduk 40 

milyon kredi kullanılmış nereye kullanılmış  bunun cevabını alamadık.  Yine bize diyorsunuz 

ki İller Bankası'ndan kredi çekeceğiz.  Arsa satışlarımız vardı Toplu konutları satışları vardı 

Buradan gelen paraları niye buraya kullanmıyoruz biz 16 tane işçinin parasını  Kıdem 

tazminatını ödemiyorsak    Biz bu işlerin hiçbirini yapmayalım. Gemlik halkından özür 

dileyelim, hepimiz bırakalım bu işleri. 

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Oğuzhan Bey size söz vermeden neyse yani 

Çatışmalar var ama Tuncer  Bey ne zaman sağ tarafınızdan kalacaksınız siyasi görüşünüz de 

öyle olmasına rağmen hep  sol  tarafınızdan kalkıyorsunuz size yaramıyor bu biz Bizi sizin bu 
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ithamlarınız Saygı mertebesini zaten aşıyor yani öyle hani o çok farklı bir noktaya geliyor bir 

kere siz Gemlik’te yaşayan 122000 kişi saygısızlık ediyorsunuz  onun altını çizeyim . Buraya 

Ben 

  --Tuncer YALÇIN Meclis Üyesi:   başkanım    

            --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Ben bitireyim Ben bitireyim Ben bitireyim Ben 

sizi bölmedim   Ben sizi bölmedim. 

--Tuncer YALÇIN Meclis Üyesi: bak.    

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:   Bitirince   konuşursunuz bitince konuşursunuz 

bitirince konuşursunuz.  Birbirimize saygılı olmalıyız değil mi ? ne  dedim.  Ben.  ben  sizi 

sabırlı dinledim.  

Dolayısıyla 122000 kişinin şu anda ben belediye başkanıyım . Hepimiz Burada 

Belediye meclisi olarak Gemlik halkına hizmet edeceğiz siyasi görüşlerimiz farklı olabilir 

ama hizmet anlayışımız 122000 kişiye eşit olmalı.  hakkaniyetli  vicdanlılık   ve eşit bir 

şekilde  Türkiye'nin siyasi konjonktürün içinde bulunduğu ekonomik durumu vesaire falan 

filan göz ardı ediyorsanız O sizin bilebileceğiniz iş.  Sonuç ta Bizi buraya Gemlik halkı 

seçtiyse Gemlik Halkı   indirir. Bizim herhangi bir usulsüzlüğümüz  bir hakkaniyetsizliğimiz  

bir şeyimiz yoksa da bunun hiç kimsenin  haddi değildir yapamıyorsanız bırakın demek de 

sizin de ne de  sizin haddinize  ne de bir başkasının haddinedir. Gemlik halkı seçtiyse  bu 

meclisi  yine Gemlik halkı  bu meclisi değiştirmeyi de bilir.  Ayrı mevzu , onları ayrı geçelim 

yani her seferinde temcit pilavı gibi aynı şeyleri söylüyor olmak bu bizim beşeri ilişkiler 

noktasında da ahlaki olarak da çok istediğimiz bir noktada değil.  biz ne dedik  artık bu 

meclisin şu ana kadar gelen bütün o siyasi çatışmaların ötesinde çocuklarımıza gençlerimize 

doğru örnekler sergileyip burada bir proje olduğunda ,gelin, beraber paylaşalım, beraber 

yansıtalım, Demin Kaan Beyle çok güzel aramızda bir diyalog geçti.  Birazdan onlar da 

önergeleri ile ilgili burda bize belki 1-2 fikir verecekler Önemli olan bu aslında. Yani biz 

bunu yakaladığımız da Gemliği  bir noktaya taşıyabiliriz. Hep şikayet ediyoruz. Gemlik’ten  

adam olmaz Yani önce biz ne yapmak istediğimize karar verelim arkadaşlar Ondan sonra da 

birbirimizi kıracak değil, birbirimizi itibarıyla itibarsızlaştırarak  değil.  Birbirimizin  bizim 

dediğim gibi kırmızı çizgilerine de dikkat ederek  buna göre eğer hareket edersek hiçbir 

sıkıntı olacağını zannetmiyorum. Dinliyorum buyurun 

--Tuncer YALÇIN Meclis Üyesi:   Başkanım ben hakaret  filan etmedim kimse hep 

beraber bırakalım dedim birincisi bu.  

ikincisi Biz her seferinde diyorsunuz ya pilav gibi önümüze getiriyorsunuz diye her 

seferinde aynı şeyleri biz size soru soruyoruz Siz istediğiniz gibi Cevap veriyorsunuz. Biz bir 

sonraki mecliste bunları soruyoruz.  siz diyorsunuz  dersinize iyi  çalışın gelin.  biz dersimize 

gayet güzel çalışıyoruz  biz Gemlik için  burda yapacağımızı yapmayacağımızı  çok iyi 

biliyoruz Gemlik direk  sorgulanacak ise Sizin haddiniz değil benim Gemlik’liliğimi 

sorgulamak. Burada bu milleti benim kadar düşünüyorsanız orda her seferinde Kredi 

gideceğinize Belki biz Gemliğe kalıcı şunu yaptık.  Biz Gemlik şunu yapmak istiyoruz. 

Milliyetçi Hareket Partisi de bize destek vermiyor deyin. Yani bunu hepsinde tepsinin içinde 

pilav gibi bizim önümüze getiriyorsunuz koyuyorsunuz siyaseti de çok güzel yapıyorsunuz. 

Ben size hakaret etmedim etmeyi de düşünmüyorum Gemlik belediye başkanı olduğunuz için 

ama Ömer Kahraman'da yaptığımız mecliste 60 milyon kredi yetkisi dediniz verdik bundan 2 

ay önce 3 tane personel kıdem tazminatı için yetki istediniz verdik.  Şimdi soruyorum. Geçen 

hafta ve ondan önceki hafta arsa satışları  oldu. arsa satışlarımız bu paraları ödemeye yetmiyor 

muydu? Biz bunu Evet vereceğiz  hayır vermeyeceğiz. Bu arada onu da söyleyeyim. Evet 

vereceğiz kimsenin ekmeğinde derdimiz yok bizim ama yetmiyor muydu veya bu paralar 

nereye harcandı geçen ay size sordum kendim sordum 40 milyon kredi  nereye kullanıldı 

cevap alamadım.  Bu ayki konuşmamda da sorularımın hepsini yazdım size vereceğim teker 

teker atlamadan cevap istiyorum. 

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:   Bitti mi peki bir cevap veriyorum.  Oğuzhan 

Bey Hakkınızı helal edin tekrar cevap verip geleceğim size.  değerli Arkadaşlar  bakın 
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hepimiz Gemlik'te yaşıyoruz hepimizin birbirine karşı bir en azından 1 hakkı vardır yani senin 

de benim üzerimde hakkın var benim de senin üzerinde hakkım var çünkü aynı yerdeyiz aynı 

coğrafyadayız.  

Aynı topraklardayız. Hepimiz  nerde olursak olalım    birbirimiz üzerine bir hakkı 

vardır Onu bir yaz kenara.  

Şimdi bir Hoca'nın hikayesi var ama girmeyeyim ona konuya geleyim arkadaşlar 

bizim  geldiğimiz dönemden beri Ortalama olarak Bize gelen pay 19,5 milyon  bakın net 

söylüyorum. Gemlik duysun burda. Bizim aylık sadece çalışan giderlerimizin toplamı 40 

milyon. Biz bu arada arkadaşlarımız hazırladılar Ocak ayında ne yaptık Son ocak ayından 

önceki 2024'te Mart'tan beri geldik ne yaptık bir video  halinde Gemlik belediye sitesinden 

izleyebilirsiniz. Yani biz bugün her cuma günü bir şey Park açıp bir pilav dağıtmıyoruz.  biz  

yaptık  işimize baktık ama 11 tane Park yapılmış birçok Park yeri yapılmış 2 kilometreye 

yakın Kuzey Yolları açılmış köylerde sular gitmiş Baktığınızda yapılan O çok o kadar çok şey 

var kreş açılmış aşevi açılmış 3 tane köy konağı tamamlanmış istinat duvarı yapılmış. Hani 

buna rağmen bu kadar yokluğa rağmen gene bir şeyler yapmaya çalışıyoruz biz işin piyarında  

reklamında değiliz. Ama istiyorsanız bunları da yine her cuma günü bir açılış yaparız onunla 

ondan kolayına var. Diğer taraftan arkadaşlar Demin de söylediğim okurken ve anlatırken 

şunu anlatmaya çalıştım dedi ki biz bu kadar arkadaşımızın emekli olacağını tahmin 

etmiyorduk. Ama Arkadaşlarımız bazı arkadaşlarımız özellikle emekli maaşlarının 

düşmesinden endişe duydukları için yasa gereği  emekli  olacak arkadaşlarımızın sayısı arttı. 

Bundan dolayı da biz de böyle bir kredi çekme ihtiyacı duyduk ki zaten bunu cepte tutmuştuk. 

Ne olur ne olmaz diye biliyorsunuz 40 milyonluk kullanmıştık e borçlarımız var E 

biliyorsunuz geçmişten dönem . Bu arada konut satışlarındaki aldığımız satış bedellerini de 

kullanamıyoruz onları sadece sosyal konutlarda kullanacağız arkadaşlar Onunla ilgili de ihale 

çalışmaları var En kısa sürede de yine sosyal konutlarla İlgili de inşallah kazmayı vuracağız 

arkadaşlar ihale şartlarını hazırlıyorlar şu anda teknik ekibimiz.  Bir içerisinde ordaki  ihale 

Sürecine başlamış olacak inşallah başta hak sahipleri olmak üzere ordaki sosyal konutlarda 

hak kazandırılmış olacak.  Oğuz HAN Buyurun. 

--Oğuz HAN Meclis Üyesi:  Sayın Başkan kıymetli meclis üyeleri Sayın Başkan bu 

kredi ile ilgili Personel tazminatlarının ödenmesi hususunda Personellere tazminatlar tek bir 

seferde mi ödenecek taksit şeklinde mi ödenecek  onun bilgisini tam içerik de yoktu sanırım 

onun hakkında bir bilgi verirler ise  eğer kredi de çekiliyor.  En azından mağdur etmeyelim 

çalışanlara tek bir seferde ödenirse  daha uygun olmuştur  Ev alan  olur. Yatırım yapmak 

isteyen olursa çalışanlardan en azından desteklemiş oluruz  bu hususta.  

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:    elbette tabii yani biz emekten Emekçi yana 

olan tavrımızı her zaman onların yanında olmak  gibi bir davranışla tamamlarız o konuda 

şüpheniz olmasın arkadaşlarımıza da gerekli zaten  talimat  verilmiştir. Bu arada toplu iş 

sözleşmeleri devam ediyor arkadaşlar biliyorsunuz ülke bu kadar zor durumdayken bütün 

belediyeler yani bunun hangi partiden olup olmadığı gerçekten bizim açımızdan çok önemli 

değil ama görüştüğümüz bütün belediyeler Belediye Başkanları  gerçekten zor durumdalar. 

İnşallah bunu da kısa sürede çok üreterek Çok çalışarak üretmeden enflasyon düşmez bunu da 

anti parantez belirteyim. Eğer enflasyon faiz Enflasyonun bir tık üstünde olmasa da ülkede de 

nerede olursa olsun  en  gelişmiş Ülkelerde de olsun yatırımcı  gelmez. Çünkü Küçük 

yatırımcı para kazanacağı yere gider ama önce üretmemiz gerekiyor Onu da anti parantez 

belirteyim burada Finansçı arkadaşlarımız var herhalde teyit ederler beni. Evet tekliflere 

geçmeden önce siyasi partilerin Buyurun Hüseyin Bey  

--Hüseyin ULUKAYA Meclis Üyesi: arsa satışları  ile ilgili bilgilendirmek istedi ama 

Tuncay arkadaşımın sorunun bilgisini vermediniz arsa satışları ile  ilgili  Ne kadar  arsa  

satıldı ne kadar bütçe bize para geldi  

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:   3 tane arsamız satıldı Diğer arsalara satılmadı 

malum işte ekonomik durumlardan dolayı Oysa daha fazla bekliyordum 3 tane arsa satıldı 20 
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küsur milyonluk bir karşılığı var. onunda henüz daha tabii yatmadı hesaplara bilginiz olsun o 

da bir süreci var bir 15 günlük bir süresi var.  

--Meclis üyesi: Başkanım oylama yapmadınız 

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:   Oylamaya geçeceğim  Evet ilgili önergenin 

Kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler oy birliğiyle kabul edilmiştir 

teşekkür ederim 

--Meclis Üyesi:  

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:   arkadaşlar  çok pardon internetle ilgili bir 

sıkıntı varmış canlı yayınla ilgili de Teknik arkadaşlar bir bilgi verebilirler mi ? 

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:   Genel bir sorun mu var 

--Mustafa Emre ÖZGEN Personel: ……… 

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:   Tamam kayıtlarımızı yapalım sonra da  Bunu 

sitemizden yayınlarız. Bir söz almış Hüseyin Bey buyurun. 

--Hüseyin ULUKAYA Meclis Üyesi: Bir sözlü önerge mi olacak başkanım.  

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  buyurun.  

--Hüseyin ULUKAYA Meclis Üyesi: Balıkpazarı Mahallesi'ne oradaki esnaflar adına 

bir ATV konulmasını istiyor birkaç Bankanın  ATM koyulması ile ilgili bir önerge olacak 

 --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  peki Erdi ŞAHİN'den gelmişti ama o önergeyi 

çıkartalım isterseniz Hüseyin Beyinde 

--Hüseyin ULUKAYA Meclis Üyesi: 
--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  efendim 

--Hüseyin ULUKAYA Meclis Üyesi: Varsak fark etmez  

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:   var bir yazılı bir önergesi var Hüseyin  Bey  

--Hüseyin ULUKAYA Meclis Üyesi: Tamam Başkanım.  

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  teşekkür ederim  hassasiyetiniz için  Evet 

değerli arkadaşlar Var mı Söz almak isteyen gruplar adına Buyurun Kaan Bey.  

--Birtan Kaan SAAT Meclis Üyesi: Bir dakika dediler diye bekliyorum başkanım da 

Cumhuriyet Halk Partisi 

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Şükrü  Beyin Mikrofonu açık değil mi 

--Şükrü AKSU Meclis Üyesi: Başkanım Şimdi gündemle ilgili gündem maddesi ile 

ilgili herhangi bir konuda gruplar adına 20 dakika, Belediye meclis üyeleri şahsı adına 10 

dakika Grubumuzun da bugün yaptığı bu konular sürekli meclisimizin  gündemine geliyor 

Süre  konusundaki talepler konuşmalar ile ilgili  Bunu Cumhuriyet Halk Partisi Grubu olarak 

parti belediye meclis üyeleri mecliste   öneriler dikkatli alma önerilerini düşüncelerini 

paylaşma adına bu konuda  hem Gemlik halkı adına hem de meclisimize katkı sağlayacağını 

grubumuz ortak kararıyla gündem maddesinde olduğu gibi Gündem dışında aynı gündem 

maddelerinde tanınan sürenin de  10 dakika şahsı adına zaten gruplar 20 dakika yapıyordu.    

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  şöyle özetleyelim mi?Grup Liderleri Grup 

başkanları 20 dakika diğer belediye meclis üyesi arkadaşlarımız gündem ve Gündem dışı fark 

etmeksizin  10'ar dakika evet bunu sözlü önerge olarak  

--Şükrü AKSU Meclis Üyesi: başkanım  şöyle bir ricamız  bu 10 dakikalık  süreninde 

gerçekten amacına uygun kullanılmasını rica ediyoruz arkadaşlar. Sürekli aynı konular her  ay 

aynı konuların gündeme gelmesinden çok doğru bulmadık. Tümü ile faaliyet raporları 

içerisinde bu konuları gündeme getirebilirler  

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  peki. Bunu sözlü önerge olarak kabulünüzü 

oylarınıza sunuyorum. kabul edenler etmeyenler  oybirliği ile kabul edilmiştir. Sözlü 

önergenin kabulüne oyunlarınıza sunuyorum kabul edenler etmeyenler oy birliği ile kabul 

edilmiştir.Bundan sonra Grup başkanlarımız 20'şer dakika diğer meclis üyelerimiz  gündem  

veya  gündem dışı olmaksızın 10 dakikalık  konuşma sürelerine sahipler  teşekkür ederim 

Şükrü Bey. Kaan Bey buyurun 

--Birtan Kaan SAAT Meclis Üyesi: Teşekkür ederim sayın başkanım Sayın Başkan 

Sayın meclis Değerli Gemlik'te hemşerilerimiz, Saygıdeğer basın mensupları Sizleri 



Sayfa 7 / 38 

 

Milliyetçi Hareket Partisi grubu adına Saygı ile selamlıyorum. Bu ayki toplantılarda 

alacağımız kararların Gemliğe ve Bursa hayırlar getirmesini temenni ediyorum. 

Sayın Başkan Öncelikle dün akşam haberini aldığımız Gemlik’in hukuk adamı, spor 

adam ve ilçemize birçok alanda hizmet etmiş  Değerli Büyüğüm ve meslektaşım Avukat Zeki 

Gemicioğlu Allah'tan rahmet ailesine sabırlar diliyorum. Ruhu Şad Mekanı cennet olsun.  

Aziz ruhu içinde bir Fatiha buradan sizlerden talep ediyorum Hep birlikte gönderelim. 

Sayın Başkan geçtiğimiz gün serbest bölgede bir servis aracımızın Karışmış olduğu  Kaza 

neticesinde yaralanan hemşerilerimize Rabbimden şifa diliyorum 

Sayın Başkan Tüm ülkemizi yasa boğan ve Bursamızda ikamet eden 

Vatandaşlarımızın hayatını kaybettiği  Bolu Kartalkaya yangında hayatını kaybeden tüm 

vatandaşlarımız  Allah'tan rahmet Ailelerine ve Aziz milletimize sabırlar diliyorum. Bu elim 

olayın gerçekleşmesinde kimin ihmali varsa bir an önce tespit edilerek yargı önüne 

çıkarılmasını bekliyor Ve konunun hep birlikte takipçisi olacağımızı buradan beyan ediyoruz. 

Sayın Başkan; öncelikle her Kendi içinde bir önemi bulunmakla birlikte Şubat ayına Ayrıca 

parantez açmak gerekir Zira  6 Şubat 2023 Marş merkezüstü olarak kayıtlara geçen   O büyük 

afette binlerce insanımız yaşamını yitirmiş. Binlerce insanımız zorunlu olarak yer değiştirmek 

zorunda kalmıştır. Öncelikle Bu afette hayatını kaybeden vatandaşlarımıza Allah'tan rahmet, 

Ailelerine sabırlar diliyorum Bu afetin açmış olduğu tüm yaraları milletçe hep beraber 

sarmaya devam ediyoruz. Bu bağlamda O coğrafyada bu mücadeleye devam eden Tüm 

yöneticilerimize ve devlet adamlarına teşekkür ediyoruz. Üzerinden 2 sene geçmesine rağmen 

bu olayın acısı içimizde olmakla birlikte yine bu olaydan ders çıkarmamız gerektiği gözler 

önüne serildi. Deprem Öldürmez bina öldürür sonucunda kentsel dönüşümün Önemi ortaya 

çıkmakla birlikte Birey olarak bizlerin de üzerine düşen sorumlulukları  yerine getirmemiz 

gerektiğini hatırlattı. Binaların yenilenmesi ve deprem yönetmeliğine uygun yapılması önemli 

bir kalem olmakla birlikte yapılan bu binaların içerisine konulacak eşyaların 

sağlamlaştırılması deprem anında yapılması gerekenler de bir o kadar önemli olduğu 

karşımıza çıkmaktadır. 

Yine Geçtiğimiz günlerde Nilüfer ilçemizin merkez üssü olarak gerçekleşen deprem 

Ve Ege'de devam eden iki yüzü aşkın deprem Bizlere bu yaşadığımız coğrafyada önlem alma 

konusunda sorumluluk yüklemektedir. Belediyemizce planlanan kentsel dönüşüm projelerini 

merakla beklediğimizi daha önce kamuoyu ile  paylaşmıştık.  Bununla birlikte olası böyle bir 

felaketin  İlçemizde gerçekleşmesi neticesinde Vatandaşlarımızın kendilerini güvenli 

bölgelere ulaşmasını sağlayacak yolların özellikle de ana halterin ivedi bir şekilde 

düzenlenmesi gerekmektedir. Bu bağlamda İstiklal Caddesi Orhangazi Caddesi gibi büyük 

caddelerde trafik akış hem bu deprem konusu için hem de gündelik yaşamda Trafik 

yoğunluğunu azaltmak için düzenlenmesi  ve bu caddelere dikey ve yatay olarak büyük 

alternatif caddelerin kazandırılması gerekmektedir. Bununla birlikte ilçemizin giriş 

çıkışındaki yoğunluk ve sorun geçtiğimiz günlerde kamuoyuna gelmiş ise de aradan geçen bu 

süre zarfında bir çözüm yetkili makamlarca kamuoyu ile de paylaşılmamıştır. 

Sayın Başkan geçtiğimiz gün mübadelenin 102. yıl etkinlikleri kapsamında  yapmış  

olduğunuz bir konuşmanızda    çocuklarımıza  nefret söylemini nefret söylemi şeklinde eğitim 

vermemizi, İnönü denize döktük gibi tabirleri kullanılmaması gerektiği şeklinde ifadeleriniz 

oldu.  

Sayın Başkan söz konusu kullanmış olduğunuz tabiri ve tanımlamayı zaman içerisinde 

tarih yapmaktadır şu unutulmamalıdır ki üzerinde yaşadığımız bu coğrafyada hayatta kalma 

mücadelesi dün verildiği gibi bugün de yarın da verilmeye devam edecek Çocuklarımız 

eğitirken düşmanca tavırlar veya ötekileştirme yaparak değil somut durum  tespiti üzerinden 

Eğitim sistemimizin buna izin verdiği şekilde yapmaktayız. Çanakkale'ye gelenlerin 

karşısında Havranlı Seyitler,  İzmir'e gelenlerin karşısında Hasan Tahsin Erzurum'da Nene 

Hatunlar Antep'te Şahin Beyler Hülasa Anadolu'yu sömürmek için gelenlerin karşısında 

Mustafa Kemal’ler olmasaydı bırakın bu ötekileştirme ve düşmanca tavırları bugün yanı 

başımızda cereyan eden Ortadoğu'dan daha kötü bir durumda olurduk.  Bugün megola 



Sayfa 8 / 38 

 

idaresinden vazgeçmeyenlerin karşısında Biz de tabii ki Misak-ı Milliyemizi dile getirmekten 

geri durmayacağız. Ellerinde Karanfiller ile bu topraklara gelmeyenler dillerinde Barış 

şarkıları ile ortadoğu'ya gelmeyenlerin  yatırım amacıyla Afrika'ya gelmeyenlerin  Bizlere bu 

nefret dilini kullanmamız gerektiğini dayatması kabul edilemezdir.  

Bu coğrafyada ve bu coğrafya insanı aile cenapları Kosova Bosna Irak Suriye 

Kafkasya ve Kore savaşlarında alnının akıyla yerine getirmiştir 

Buradan soruyorum Gemlik'in düşman işgalinden kurtuluşunun kutlamaları da bu düşmanca 

tavır  buluşmasın diye mi sönük geçmiştir. 

Sayın Başkan Sayın Cumhuriyet Halk Partisi ilçe başkanımızın geçtiğimiz gün 

katılmış olduğu bir programda meclis  salonun  yetersizliği üzerine bir konuşma 

gerçekleştirdi. Biz Gemlik'e yakışır bir meclis salonunun ivedi bir şekilde yapılması 

talebimizi yeniliyoruz .  Bu konuda daha önce diğer Muhalefet partileri ve taleplerini dile 

getirmişti. İktidar Partisi'nin sayın ilçe başkanı da bu konuyu gündemine hazır almışken 

Belediye Başkanı olarak sizlerden bu konuda İvedi bir aksiyon almanızı bekliyoruz. 

Sayın Başkan Yerel seçimlerin üzerinden yaklaşık bir sene geçmesine rağmen mevcut 

yönetimin Gemliğin sorunlarına dair bir çözüm üretmediğini  de  üzülerek görüyoruz bunu 

söylerken de iktidar partisindeki değerli meclis üyelerini de üzmek istemiyorum. Ancak  

Zülfüyâra  dokunmadan da bu maalesef olmuyor. 

Bu ay ve geçtiğimiz ayların meclis gündemlerine bakıldığında gündemin cılız  ve zayıf 

olduğunu bu zamana kadar birçok kez dile getirdik. Bu cılızlıkla   sorunların çözümü bir yana 

daha da yeni sorunların eklenmesine sebep olacağı  sonucuna  bizlere ulaştırdı. Bizler Cumhur 

ittifakı ve Milliyetçi Hareket Partisi olarak sorumluluk almayı yönetti. Bu bağlamda bizler 

Gemlik'in gerçek gündemi olan sorunlara yönelik yapıcı ve çözüm odaklı önerilerimizi siz 

değerli Meclis ve kamuoyu her ay bu kürsüden paylaşma kararı aldık. Hem il başkanlığımız 

Hem bizler  Gemlik Meclisi'nde körü körüne muhalefet değil Bursa’nın  Gemlik’in bu 

coğrafyanın insanına dokunan her projeye koşulsuz şartsız destek vereceğimizi ifade ettik ve 

ediyoruz.  Bu bağlamda alanlarında yeterliliklerini kanıtlamış değerli meclis üyelerimiz hem  

…..  hem sosyal hayatta iş alanları olması sebebiyle hem de belediyedeki İhtisas 

komisyonlarında bulunmaları sebebiyle yapmış oldukları çalışmaları siz  değerli meclisimizde 

birazdan proje olarak paylaşacaklardır siz de uygun görürseniz. Bu konuda Ben de  bir 

Çalışmayı sizlere sunup sözlerime son vermek istiyorum. Geçtiğimiz günlerde ilçe 

başkanımız Sayın Emrah Keskin'den ve Ak Parti ilçe başkanımız Sayın Mehmet Taşar ve 

meclis üyeleri Gürsu ilçesinde bulunan belediyeye ait hayvan barınağında incelemelerde 

bulundular bu incelemelerde Gürsu Belediyesinin bir projeyi nasıl yaptığını ve merkezi 

hükümetten nasıl destek alabileceğini de irdelediler. isterseniz izleyelim.  Son bir paragrafta 

tamamlayın Başkanım uygun görüyorsanız orda hayvan barınağı diye klasör var. açarsınız.  

--Ömer Faruk  Personel: Hayvan Barınağı  

--Birtan Kaan SAAT Meclis Üyesi:  evet. 

--Meclis Üyesi: Ses gelmiyor 

  Sunum yapıldı.  

Gürsu Belediyesi hayvan barınağı Gürsu Belediye Başkanı Mustafa Işık refakatinde 

ziyaret edildi.  Gürsu sokak hayvanları bakım ve rehabilitasyon merkezi modern  Tasarımı ve 

yenilikçi özellikleri ile dikkat çekmekte olup Türkiye Belediyeler Birliği tarafından 

düzenlenen Hayvan dostu belediyeler proje yarışmasında birincilik ödülüne layık 

görülmüştür. Projenin amaçları modern Bakımevi sayesinde sahipsiz evcil ve Sokak 

hayvanlarının Barınma ve beslenme şartlarını iyileştirmek empati yazılımı ve cep telefonu 

uygulaması Güneş pilleri ve uzaktan izlenebilir  gematik sistemi atık gıdaları yeme 

dönüştüren yem hazırlama  istasyonu gibi  yenilikçi ve teknoloji  uygulamaları hayata geçiren,  

Besleme bakım,  tedavi, kısırlaştırma ve sahiplendirme süreçlerini daha verimli hale getirmek, 

Kent halkının sokak hayvanlarını karşı duyarlılığını artırmak sevgi ve hoşgörü yaklaşımları 

geliştirerek  Hayvanların korunmasını sağlamak gönüllü havuzu oluşturarak özellikle  hayvan 

besleme  faaliyetlerini   gönüllüler aracılığıyla  gerçekleştirmek  israf edilmekte olan   gıda 
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ürünlerini  Hayvan yemi olarak değerlendirmek sivil toplum kuruluşları meslek liseleri , 

işletmeler ve Kooperatifleri projeye dahil ederek hem toplumsal bilinci arttırmak hem de 

belediyelerin bu anlamdaki yükün hafifletmek. Proje kapsamında gerçekleştirilen faaliyetler 

farkındalık Bilinçlendirme faaliyetleri kedi barınakları yapılarak Anaokulu öğrencilerinin bu 

barınakları süslemesi  sağlanmıştır okul bahçelerinde hayvanların bakımının öğrenciler 

tarafından üstlenilmesi Aşılama faaliyetlerinin belediye tarafından gerçekleştirilmesi küçük 

Seminerler, Resim yarışmaları ve sokak hayvanları çalıştayı düzenlenmesi projenin kapsamı 

ve etkisi  Aralık 2023 tarihinde resmi olarak açılışı gerçekleştirilen merkez bu güne kadar 

sayısız Sokak hayvanına barınma imkanı sağlamış birçok canlıya ameliyat ve muayene fırsatı  

sunmuştur.  Ayrıca alan içerisinde bulunan sosyal tesislerde binlerce vatandaşımıza hizmet 

verilmektedir.  Toplamda 11 dönüm alanı kapsayan Merkez Sokak hayvanlarının  daha İyi 

koşullarda yaşamalarını sağlayarak örnek bir model oluşturmaktadır Gürsu Belediyesinin 

önemli sosyal sorumluluk projesine verdiğinde Sokak hayvanlarının daha güvenli  ve tatlı bir 

ortamda yaşamasına katkı sağlamaya devam etmektedir Gemlik Belediyesi'nin de patili 

Dostlarımıza yönelik  Cumhur İttifak tarafından hazırlanan bu  eşsiz projeyi örnek almasını  

Gemlik’e  yakışır bir hayvan Rehabilitasyon ve bakım barınağı yapmasını öneriyoruz . 

Böylelikle bölgedeki  sokak Hayvanlarının korunması ve refahı konusunda daha geniş 

kapsamlı ve Sürdürülebilir  çözümler  sağlanabilecektir.  Gürsu Belediyesi hayvan barınağı 

ziyareti gerçekleştirildi  

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  tekrar ediyor arkadaşlar tamam. Kaan Bey 

pardon çok özür dilerim bu sözünü kesmek istemezdim bu anlamda 

--Birtan Kaan SAAT Meclis Üyesi:  estağfurullah  

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Şimdi Tabii çok güzel bir proje Aslında şunu 

hemen söyleyeyim konuşmanıza devam edeceksiniz Arkadaşlar biz  geldiğimiz Gün itibariyle 

Bursa'daki bütün 17 İlçedeki en iyi yapılan şeyler nelerdir diye baktığımızda Avrupa Birliği 

projeleri oradan alınan hibeler noktasında Gürsu Belediyesinin Bursa'da öncülük ettiğini 

gördük Dolayısıyla biliyorsunuz bir kalite ekibi kurduk 7 kişilik bir ekibimiz var. ilk  

ziyaretleri Gürsu Belediyesi oldu.  oradaki proje mantığını bize nasıl uyarlayabilirsiniz nasıl 

alabiliriz diye  İşbirliğimiz devam ediyor Bu arada ekibimizde iyi çalışıyor 300 bin liralık 

BEBKA’dan  bir Kalite yönetim sisteminin belediyemizde uygulanabilmesi için de bir hibe 

aldık.  Arkadaşlarımız çalışıyorlar aynı zamanda yine Balıkpazarındaki  Bizim daha önceki 

tarihi hamamla ilgili bir proje var o projelerle devam ediyor.  Bununla ilgili şunu söyleyeyim 

belki kaçırmış olabilirsiniz diye söylüyorum Aslında Arzu Hanım'a bir mikrofon verilirse 

kendisi şey yapsın biz geldiğimiz gün itibariyle böyle bir rehabilitasyon merkezinden ziyade 

doğal yaşam alanı oluşturmak Bizde de var 1800 metrekarelik bir yer burası 11000 dönüm. 

Ama biz Nüfusa oranla baktığınızda Gemlik'te yaklaşık 7-8 bin tane Sokak hayvanı var. aşağı 

yukarı   diyoruz biz.  Dolayısıyla 40 dönümlük bir arazi 15 dönüm bizden 25 dönümde 

Ormandan tahsis istedik. Henüz tahsis yazısı gelmedi  Engürücük   mevkiinde polis kontrol 

noktasının arka tarafına düşüyor aslında baktığımızda.  Orada bir doğal yemek yaşam alanı 

oluşturuyoruz.  projesini ben en son imzaladım yani bizim biliyorsunuz  Barınakta bir 

istemediğimiz bir olay oldu. Onun öncesinde hazırdı aslında projemiz. Fakat malum eğer şey 

gelmezse tahsisi bekliyorduk Biz.  Biz karar verdik. Kendi 15 dönümlük arazi  alanımızı şu 

anda telle çeviriyoruz. Çok  güzel bir proje.  Uygulamadan öncede gidip bakacağız.  edeceğiz 

bizim öyle bir şeyimiz yok yani o Partiymiş bu partiymiş önemli olan iyi nerede varsa emin 

olun gidip alacağım.  Arzu Hanım bir iki kelam ederseniz sonra tekrar Kaan Beye  dönelim.  

pardon 

--Arzu KARATAŞ Meclis Üyesi:  Sayın Başkan, Değerli meclis üyesi arkadaşlarım 

değerli Gemlikliler, aslında bu çalışmalarımız Bizim Uğur Başkan dönemimizde başlamıştı 

proje çalışmalarımız devam etti Fakat 18 uygulaması  engürü alanında Kurtul  alanında 

sürekli  iptal olduğu için, buranın tapusu bize geçmemişti  Başkanım tapusu geçer geçmez 13 

Aralık itibariyle hayvan barınağımızın ruhsatını aldık ve şu anda çalışmalarına da başlıyoruz 
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Ayrıca hibe alabilmek için de Arkadaşlar çalışma yapıyorlar başkanım bu hayvan barınağı ile 

alakalı bir tek orman görüşü gelmemiş şimdi arkadaşlarımla yazıştım.  

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:   Evet 

--Arzu KARATAŞ Meclis Üyesi:   O görüşte gelir gelmez oranın hibesi içinde 

başvuracağız Ama bu arada Park alanı var O bölgede bir 15 dönüm kadar o bölgedeki Park 

alanını çevirerek hayvanları daha doğal bir şekilde orada dolaşım imkanı sağlayacağız.  

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:   ama tabii burada size çok teşekkür ediyoruz 

yani Gemlik için bir şey üretmek adına ziyaret etmiş olmanız bunu videoya çekip getirmiş 

olmanız hakikaten çok saygıyla karşılıyorum teşekkür ediyorum emekleriniz için.  

--Arzu KARATAŞ Meclis Üyesi:  Başkanım Önümüzdeki ay isterseniz bizim de bir 

3 boyutlu projemiz var onu burada sunabiliriz.  Hazır projemiz. 

 --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:   Olur tabii yani sonra gösterebiliriz Biz Kaan 

Bey'den izin aldık. Kaan Bey’den   İzin alalım Kaan Bey  

--Selim YAVUZ Meclis Üyesi:  konuyu düzelteyim  izin verirseniz.  

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Bir saniye bir saniye Kaan Bey izin verelim mi? 

--Birtan Kaan SAAT Meclis Üyesi: yani…..   

 --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:     Buyurun Selim Bey 

--Selim YAVUZ Meclis Üyesi:  Başkanım yani ormana yazı gelmiş zaten orman Size 

bu konuyla ilgili gerekli evrak tamamlayın izinlerinizi oluşturun diye ORBİS’e  kaydedin diye 

bilgi verdi yani hani Ormandan kaynaklanan bir sıkıntı yok.  Bunu Düzelteyim dedim. 

--Arzu KARATAŞ Meclis Üyesi:  Ben size bilgi vereyim Daha açık bir şekilde 

başkanım  meclisten sonra görüşürüz.  

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:     Peki  tamam yani  niyetler aynı o yüzden 

sıkıntı yok Tamam teşekkür ederim Kusura bakmayın  buyurun. 

 --Birtan Kaan SAAT Meclis Üyesi:  Bu bağlamda Sizlerin de İlçe belediyeleri 

ziyaret ettiğinizi biliyoruz Gürsu Belediyesi'ndeki bu örnek proje değerlendirmenizi talep 

ediyoruz Sayın başkanım. Burada halihazırda hem sizin seçim vaatleriniz de hem Cumhur 

ittifakı seçim vaatleri hem de Gemlik ve hem ellerimizin Gemlik özelinde bir seyir terası 

talebi de bulunmaktaydı Biz o gün Gürsu ilçesine gittiğimizde hayvan barınağının içerisine 

aynı zamanda bir seyir terası ve sosyal donatı  alanları da yapmışlardı. Bizim sizin Kurtul  

yapmış olduğunuz bir projeye herhangi bir muhalefet yok ama bununla birlikte halihazırda 

oradaki değerli belediye başkanımız sizin gibi Ormandan araziler tahsis eder Hem Gürsu 

Kendi Gürsu Belediyesinin öz mal varlığını kullanmamış hem de Ormanla ortak proje 

gerçekleştirerek bunlardan hibe almışlardır. Bizim de dediğimiz Hani sizin oradaki Kurtul’du 

yaptığınız başımızın tacı ama bunun birlikte halihazırda Gemlik’imizin   yamaçlarında orman 

arazileri tarzında varsa yetkili  Memur arkadaşlarımızın büyüklerimizin bu konu ile ilgili bir 

çalışması olursa biz de Cumhur ittifakı olarak bu Orman  Bakanlığından Tarıma ormancılık 

hayvan Bakanlığı'ndan gerekli izinler alınarak hem yine böyle bir yer bununla birlikte 

Gemlik'te hemşerilerimize bir seyir terası da kazandırılabilecek  sosyal  donatı  alanlarına 

ulaştırılabileceği bir alanın oluşturulması talebimiz vardı. İkisi  birlikte olursa da daha da 

güzel olur diye bu şekilde size bir öneri getirmek istemiştik Sayın başkanım.  

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:      teşekkürler.  

--Birtan Kaan SAAT Meclis Üyesi:  Bununla alakalı olarak Biz Cumhur ittifakı 

olarak Gemlik'te hemşerilerimizin sorunlarına çözüm üretmeye ve bu çözüm nerede bu 

kürsünden  bugünden sonra paylaşmaya devam edeceğiz ağır işleyen belediyeye hızlı işleyen 

belediyeye Cumhur İttifakı’nın desteği ile dönüştüreceğimizi Sizlerle paylaşıyoruz. 

Bu duygu ve düşüncelerle Beni dinlediğiniz için Yüce Meclisi saygıyla selamlıyorum 

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:      Son söylediklerini söylemeseydin İyiydi de 

peki  teşekkür ederiz  Kaan Bey'e.  Adalet ve Kalkınma  Partisi  Buyurun  Murat Bey 

--Murta YAVUZ Meclis Üyesi: Sayın Başkan,  değerli meclis üyesi arkadaşlarım, 

Saygıdeğer hazirun  Basınımızın kıymetli temsilcileri Sevgili ilçe halkımız Sizleri şahsım ve 

grubum adına Sevgi saygı ve muhabbetle selamlıyorum. Meclis toplantımızın ilçemize ve 
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milletimize hayırlar getirmesini temenni ediyorum. Öncelikle Gemlik Serbest Bölge yolunda 

meydana gelen Trafik kazasında yaralanan kardeşlerimize geçmiş olsun dileklerimi iletiyor  

hepsine Allah'tan acil  şifalar diliyorum. 

Sayın Başkan, Değerli arkadaşlarım; Şubat ayı manevi ve toplumsal öneme Bir çok 

günü içinde barındırmaktadır. 13 Şubat Berat  kandilimizi  idrak edeceğiz  bu ay da   

Kandilimiz in hepimize huzur sağlık ve bereket getirmesini diliyorum.  Sevginin saygının ve 

Hoşgör   hayatımızdaki değerini hatırlatan 14 Şubat Sevgililer günü vesilesiyle Sevgi ve 

iyiliğin hayatımızdan eksik olmamasını temenni ediyorum. 

Ne yazık ki Şubat ayı denildiğinde hepimizin yüreğinde derin bir yara açan 6 Şubat 

2023 Kahraman Maraş Depremleri akıllara gelmektedir. Bu büyük felaketin 2 yılında  

kaybettiğimiz binlerce vatandaşımızı rahmetle anıyor. Ailelerine ve milletimize başsağlığı 

diliyorum. Deprem Bizlere bir kez daha gösterdi ki Şehirlerimizi Depreme dayanıklı hale 

getirmek bir tercih değil zorunluluktur. Gemlik'te deprem riski yüksek bir bölgede 

bulunmaktadır. Ancak Kentsel dönüşüm konusunda yapılan çalışmalar hala söylemden öteye 

geçmemektedir. Gemlik modeli kentsel dönüşüm gibi ifadeleri basından duyuyoruz. Bu 

konuda yapılan çalışmalar hakkında belediye başkanımızdan veya  Gemtaş  A.Ş. Kurulu 

Başkanı Fatih UZUN arkadaşımdan bilgi talep etmekteyiz. 

Değinmek istediğim Bir diğer konu ise sokak hayvanları meselesi maalesef 2-3 

Mecliste bir bunu gündeme getiriyoruz gündeme getirmeye devam edeceğiz. Daha önce 

Umurbey Hayvan barınağının  kapatılması ile birlikte ilçemizde ciddi bir boş boş Hayvan 

sorunu ortaya çıkmıştır. İlçemizin sokaklarında boş boş hayvanların sayısı gün güne 

artmaktadır. Kendi aralarındaki kavgalar Vatandaşlara yönelik saldırılar ve olumsuz 

görüntüler çocuklarımızı ve ailelerimizi etkilenmektedir. Gemlik Belediyesi olarak modern 

bir barınak  yapılana kadar mevcut barınağı kullanılabilir bir hale getirerek gerekli personel 

desteğini kazandırarak buradaki hizmete devam etmelidir. Arkadaşlar dün ben barınağa gittim 

mesai saatleri dışındaydı güvenlikçi arkadaş vardı orada sadece edindiğim bilgi 2 tane orada 

şu an bir çalışan var Başkanım. Bu o barınak için yeterli oraya en azından bir elden geçir 

yeterli personel desteği sağlayarak orada en azından yeni barınak yapılana kadar orayı 

kullanalım diyorum. 

Geçtiğimiz günlerde Kartalkaya'da  bir otelde meydana gelen yangın hepimizi 

derinden üzmüştür.  Bu elim olayda hayatını kaybeden vatandaşlarımıza Allah'tan rahmet 

yakınlarına başsağlığı diliyorum. Bu tür olayların tekrar yaşanmaması için yangın güvenliği 

denetimlerinin sıkılaştırılması büyük önem taşımaktadır. 

 İlçe halkımıza ve gençlerimize buradan bir müjde vermek istiyorum Gerçeği  ilçe 

başkanımız Sayın Mehmet Taşar bu konu ile ilgili Bir açıklamada bulunmuştu basına. Ama 

Duymayanlar için tekrar hatırlatmak isterim.  Gençlik ve Spor Bakanlığımızca  Üniversite 

içerisinde kompleks şeklinde yapılacak olan 500 kişilik öğrenci yurdumuz ilçemize hayırlı 

olsun. Bu ay içerisinde ihalesi yapılacak inşallah.  

 Meclis Başkanlığı ilçemizi ilgilendiren 5 adet Önerge sunmuş bulunmaktayız. 

Önergelerimizin bazıları şu konuları içermektedir.  

Malum ilçemize Bir haftadır yoğun  bir sis ve hava kirliliği yaşanmaktadır. Hava 

bizim bu hava kirliliği ölçecek bir ölçüm Cihazımız istasyonumuz maalesef ilçemiz 

bulunmamaktadır. Bu konu ile ilgili yapmış  olduğumuz  çalışmalar neticesinde Bursa ilinde 8 

adet ölçüm istasyonu bulunmaktadır. Eğer kabul görür ve tedarik edilirse, Mobil hava ölçüm 

cihazı sayesinde Solduğumuz havanın kalitesini ölçmüş oluruz. 

     Bir diğer Önergemiz  taziye çadırının Kazandırılması Geçen hafta daha önceki dönemlerde 

meclis üyeliği yapmış ve AK Parti İlçe Başkanlığı yapmış olan Necdet Yılmaz başkanımızın 

babası vefat etti.  Yakup amcamıza Allah'tan rahmet yakınlarına başsağlığı diliyorum. 

Mahallede yapılan duada ilçemizde şöyle bir eksiklik tespit etmiş bulunmaktayım. Bizim 

kültürümüzde örf adetlerimizle defin yapıldıktan sonra Üç akşam, 7 akşam  okumalar  

olmaktadır. Bu okumalarda evleri genellikle bayanlar kullanmakta erkeklerde Evin önünde 

dualarını yapmakta. Ancak evin önünde müsait Taziye sahipleri özellikle soğuk ve yağışlı 
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havalarda açık alanlarda alternatif çözümler bulmak zorunda kalıyor bu sorunu ortadan 

kaldırmak için en az 5 adet taziye çadırının tedarik edilmesini  vatandaşlarımızın  belediye 

aracılığıyla  bu hizmetlerden yararlanmasını Belediyemizden arz etmekteyiz. 

         Bir diğer önergemiz  Balıkpazarı Cami çevresinde tarihsel dokusunu yansıtan  

Görsellerle çevrilmesi Mübadele tarihi Gemlik tarihi gibi 

Bir diğer önergemiz Kuvayi Milliye Caddesi ile hastane TOKİ arasındaki yol genişletilmesi 

Başkanım cevaplanması istediğimiz bazı konular ve sorular var. Bunu daha önce dile 

getirmiştik. Her mecliste bunu sormaya açılmadığı takdirde sormaya devam edeceğiz seçim 

öncesi %98 tamamlanmış. Termal tesis halkımızın kullanımına neden açılmıyor. Ocak ayında 

açılacak demiştiniz. Hala neden açılmıyor. Açılmaması gerektirecek bir durum var mı? 

Öngördüğünüz  açılış tarihi nedir? 

Bir diğer konu Gemlik AVM binası ile ilgili son durum nedir ? Büyükşehir 

Belediyesi'nin gençlik projesi rafa mı kalkmış durumdaeğer  Büyükşehir Belediyesi Destek 

olmayacaksa Seçim beyannamelerinde yer alan Gençlik Merkezi yapımı İptal mi olacak ?  

Yeni sahilde bulunan bildiğim kadarıyla Balık Restaurant yapımı düşünen bina ile ilgili bir 

çalışmamız var mı? Burayı tamamlayıp Vatandaşlarımızın kullanılan sunacak mısınız? 

Hayvan barınağı ile ilgili sorumuz olacaktı onun cevapladınız.  

Bu konuların takipçisi olmaya devam edeceğimizi belirterek Meclis toplantımızın 

ilçemiz ve halkımız adına Hayırlara vesile olmasın dileklerimle hepinizi sevgi saygıyla 

selamlıyorum Teşekkür ederim. 

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:      Çok teşekkür ederim Murat Bey, Oğuz HAN 

Bey Buyurun,  

--Oğuz HAN Meclis Üyesi: Sayın Başkan kıymetli Meclis Üyeleri ve gemliğin 

Güzide basını hepinize Büyük Birlik Partisi grubu adına Saygıyla selamlıyorum . 

Gemliğimizde birçok sorunlar var. Bugün sorunları dile getireceğim. Gemlik Halkımızın  

Gemlik Arkadaşlarımızın  Bizlere iletilen talepleri sizlere burada Sayın belediye başkanı 

huzurunda dile getireceğim. 

  Öncelikle diğer grupların da söylediği gibi hayvan barınağı ile ilgili biliyorsunuz Ben 

meclis üyesi olduktan yaklaşık 2 ay sonra hayvan barınağı ile  ilgili ilk önergemi Büyük Birlik 

Partisi Grubu adına şahsım olarak vermiştim. Şehir  içinde kalması umurbey'de şehir içinde 

kalması ve yetersiz olması ve harici içerde bulunan personelin yetersiz ve içerde barındıracak 

hayvanların yerlerinin yetersiz olduğunu beyan etmiştim ve daha sonra malum kötü bir olay 

yaşandı. Keşke yaşanmasaydı Daha hızlı hareket edildi  bu şeyde  bu hususta.  Hayvan 

barınağı ile ilgili 20 dönüm bunun 15 dönümü tarım Orman galiba  kırk mı toplam? Toplam 

40  ama Orman bakanı ile ilgili bir yazı gitti mi Sayın Başkan Bununla ilgili eksik evraklar 

hususunda tamamlanmamış evraklar vardı. 

--Arzu KARATAŞ Meclis Üyesi: gitti. isterseniz meclisten sonra size evrakları da 

bilgi veririz imar müdürlüğümüzde mevcut.  

--Oğuz HAN Meclis Üyesi:  ormanda görüştüğümüz zaman eksik evrak 

tamamlanmadığını beyan etmişlerdir kendileri. Siz daha önceki konuşmalarımızda Hakan 

müdürümüz de tespit edip hani yerin tapusu alınır Ve zemin stabilize uygunluğu için 

çalışmalar başlattığınızı  beyan ettiniz ama bununla ilgili çalışmalar evraklar varsa diğer 

oturumda mecliste sunum yapalım en azından. 

--Arzu KARATAŞ Meclis Üyesi: Tamam 

--Oğuz HAN Meclis Üyesi:  Gemlik halkı da uyanmış olur burada 

--Arzu KARATAŞ Meclis Üyesi:  Önümüzdeki meclis Başkanım sunum yapalım Şu 

anda hangi aşamada olduğunu bildirelim olur mu?  

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:      Kesinlikle yani eğer vakti olan meclis üyesi 

arkadaşlarımız olursa Ben keyifle birlikte çay içer hem sohbet eder hem de projeyi de 

yansıtarak gösteririz arkadaşlar.  tabi tabi özelde  yapabiliriz bunu ama hem kamuoyunu 

aydınlatmak hem de buradaki katılımcıların da  anlayabilmesi adına burada da tabii ki 

gösteririz Teşekkürler 
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--Oğuz HAN Meclis Üyesi:   teşekkür ettik.    Diğer bir konumuz Hasanağa kampımız 

bu Hasanağa gençlik kampımız bildiğim kadarıyla   Büyükşehir Belediyemize  aittir. 

Büyükşehir Belediyesin de  bu dönem Cumhuriyet Halk Partisi İktidarında olup ve şu an 

Hasanağa gençlik kampı ile ilgili bir proje var mıdır? Gemlik Belediyemizin ve şu an 

kullanım olmadığı için akşamları gittiğiniz zaman Farklı kişiler ve farklı insanlar Farklı işler 

yapmaktadır burda yani.  Burası birebir bir uyuşturucu yatağına dönüşmüştür. Bununla ilgili 

bir çalışma olursa en azından O bölgenin de güvenliği sağlanmış ve gençlerimize de tahsis 

etmiş oluruz bu hususta bir çalışma yaparsak Gemlikli gençlerimize  bir fayda sağlamış 

oluruz,  bunu da buradan beyan etmek istedim. 

Diğer bir konu Engelsiz Kafemiz var biliyorsunuz,  fayton kafemiz var Gemlik'te 

engelsiz kafemiz kış aylarında Pek  aktif olamıyor  maalesef.  Yazın daha çok  aktif oluyor 

ama fayton kafemiz akşamları kapalı maalesef.  bir  çalışma yapılacağı beyan edilmişti. üç 

katlı   ve kapanacağı söylenmişti etrafının ve verimli  bir şekilde ilerleneceğini  söylemişti 

ama biz akşamları geçtiğimizde bir çay içelim dediğimizde ne yazık ki kapalı oluyor.  

Bununla ilgili bir çalışması var mıdır?  Gemtaş yönetim kurulunun onunla ilgili bilgi almak  

isteriz ve aynı zamanda biliyorsunuz diğer kafelerde olsun diğer İşte çay yerlerinde olsun fiyat 

yüksekliklerden dolayı vatandaşlarımızla ortalama enflasyon farkı ve Sıkıntılar yaşadığı için 

akşam çay içip gideceğim bir yerleri olmuyor maalesef. Çünkü  garip gurebamizde   çok 

Gemlik'te.   bu hususta  destek verirsek daha uygun olur Sayın Başkan nasıl bugün Kent 

Lokantası yapıldıysa. Biz de tebrik ettiysek sizleri ve açılışına da Büyük Birlik Partisi olarak 

geldiysek biz yine tebrik ederiz sizleri.  Ama Kent Lokantasında bugün hizmet veriliyorsa ve 

kent lokantasında insanlar yemek yiyorsa  Kaç tane garip gureba  orda yemek yiyor bunu 

ölçmek lazım bir de. Bugün biz kaç tane Gemlik'te fakirimize  Garip gurebamıza kart   verip 

yemek yedirdik.  Öncelikle bunu tespit etmemiz lazım. Şimdi ben bakıyorum. Etrafa ve 

arkadaşlarımın  bana iletti o bölgede memurlar ve diğer  kesimler yemek yedi beyan edilip 

ama biz burada Gemlik'te kaç tane durumu kötü olan maddi durumu sıkıntılı olan 

arkadaşımıza yemek yediriyoruz Önemli olan da bu Sayın Başkan. 

Yani biz bu ay 500 kişiye kart verdik ve bu  500 kişi orda  Yemek yiyor maddi 

durumu sıkıntılı.   Bununla ilgili bilgi almak isteriz böyle bir şey var mıdır böyle bir hizmet 

var mıdır? Kent lokantamıza Bununla ilgili bilgi isterim ve haricinde Bugün 5 Şubat 

biliyorsunuz 1997  kadir gecesinde ibadet eden Uygur türkü vatandaşlarımıza katil çin 

tarafından acımasız bir saldırı düzenlendi.  Gulca  katliamı olarak hafızalarımıza kazınan bu 

vahşette yüzlerce Soydaşımız şehit edildi ve binlercesi tutuklandı ve işkence gördü 

şehitlerimizi rahmet ve dualarla anıyorum. Unutmadık unutturmayacağız ve Geçtiğimiz 

günlerde Bolu Kartalkaya'da yaşanan facia ile ilgili vefat edenlerin rahmet diliyorum Ve aynı 

zamanda Sayın Başkanım değişecek birim  müdürlerimiz var mıdır bu hususta sizlerden bilgi 

almak isterim. Memur kadrosunda Başkan Yardımcılığı görevi var mıdır verecek misiniz?  

böyle bir düşünceniz var mıdır ve ayrı zamanda diğer grupların da bahsettiği Gençlik 

merkezimiz şu an bir adet bulunmaktadır Gemlik'te sınav döneminde 10 günde ikibin öğrenci  

hizmet  verildi burda. Hizmet   yerinde yerinde değişiklik söz konusu olup AVM'nin gençlik 

merkezi olarak işleme sokulması gündemde var mıdır ? Duyumlara göre Gençlik Merkezi 

Büyükşehir Belediyesi tarafından Ilıca Caddesi aralığında bulunan İstikbal'in 3 katlı yeri 

Kiralanmış diye beyan edildi tarafımıza. bu  hususta  bir bilginiz var mıdır Büyükşehir daha 

önce bildiğim kadar ile buraya bir belli bütçe ayırmış O Bütçe ile ilgili bir çalışma var mıdır 

büyükşehir belediye başkanımız Önem veriyor mu Gemliğimize  en başta onu sormanızı 

istiyorum. ve  destek verecek midir Gemliğe Büyükşehir belediyemiz gayrı zamanda katlı 

otopark altında ısıtma sistemleri ile ilgili sıkıntımız var.  Çünkü  Katlı otoparkın altında 

muhtarlıklarımız  var esnaflarımız var, Derneklerimiz var ve bu ısınma ile ilgili normal klima 

ve normal sobalı elektrik kullanmaktadır ve bunlar daha çok külfet bence belediyemize. 

Merkezi Isıtma Sistemi olursa ve eşit bir saat takılırsa Buradan da belediyemiz kara  geçmiş 

olur.  bunda belirtmek isterim. 
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 Ve aynı zamanda geçtiğimiz günlerde yakın bir sürede Orhangazi ilçemizde, 

Orhangazi ilçemizde Burfaş cafe açıldı Burfaş  Cafe biliyorsunuz ama Gemliğimizde  Bizde 

böyle bir hizmet bulunmamaktadır. Ve daha önce 08.09.2024 tarihinde Gemlik Belediye 

Başkanımız  Şükrü DEVİREN   beyefendi Gambax Cafe adı altında biz  Cafe açacağını 

Beyan etti.  Burfaş Cafe değil de Gembax olarak bu Gembax  Cafe ile ilgili çalışmaları var 

mıdır?  Bunun hakkında bilgi almak isteriz ve aynı zamanda Gemlik'te 5 mahalli kapsayan 

kentsel Dönüşüm projesi  bu yıl başlayacağını beyan etmişti  Sayın  belediye başkanımız 03 

Ekim 2024 tarihinde  beyanatı vardır ve metruk bina ve ……………..  yıkılarak  

başlayacağını beyan etmişti.  Bununla ilgili çalışmalar devam edecek mi bu yıl içerisinde 

başlanacağını  beyan ettiği için hususta  bilgi almak isteriz. Ve Aynı zamanda Sosyal Konutlar 

var biliyorsun satılığa çıkılıyor ihaleye çıkıyor bunlar.  bunun %50 Peşin Yüzde 50'si 5 yıl 

vadeyle söylendi Bizim burada bizde mecliste görüştük bunları ama bu %50 5 yıl  vadeye 

bölünmesi hususunda  Emlak istimlak müdürümüze  İmza atıldı mı ve imza atılmadan önce 

Sayın başkanım ben size burada yönlendirme yapayım sosyal konutlarla ilgili bugün sosyal 

konutları 5 yıl vade Verebilmemiz için Meclis oylamasına sunmamız gerekiyor bunu.  Meclis  

oylamasına  sunarak onaylarsak  hep birlikte o 5 yıl vadeye yapmış  …… gerçekleştirmiş 

oluruz.   Şimdi şöyle bir şey aç Çevre Şehircilik Bakanlığı izin alınması gibi bir şey var 

resmiyette ama Meclis onayladı oluyor bu başka bilginiz olsun 5 yıl vadeyle ve yüzde  beş 

oranla.   bilginiz olsun  bunu da burdan söylemiş olayım ki Gemlik'te Ev almak isteyen 

vatandaşlarımızla kolayca 5 yıl vadeyle ödemiş olur. Bununda bilgisini vereyim sizlere. 
Ve aynı zamanda Sözlü bir Önergem  olacaktır Umurbey  Sanayi Mahallesi Umurbey Orhangazi Caddesi No 12 

bölgesine yakın  Mezbaha bölgesi derenin karşısı Derenin olduğu bölgede korkulukların oluşması hususunda Fen 

İşleri müdürümüzün yerinde bir tespit yapıp Ben fotoğraflar var. Bende tespit yaptım oraya Korumak yapılırsa 

en azından kazalarda Dereye  uçmamış olur insanlar ve orada bildiğiniz kadarıyla kültür Koleji'ne ve Sanayi 

tarafı var orada üretim oraya giden araçlar çok olduğu için o köprünün biraz daha genişletilip, Korkuluklar ile 

korunması talebin bulunmaktadır yerinde tespitte fotoğrafları da Fen İşleri  Müdürümüz 

isterse veya yerinde tespit edilmek isterse birlikte de gidebiliriz. Bu da benim sözlü 

önergemdir. 

Seyyar satıcılarla ilgili bir karar almıştık Sayın başkanım  daha önce mecliste ortak 

karar yerlerin belirlenmesi hususlarında bununla ilgili bir çalışmamız var mıdır? Seyyar 

satıcılar ile ilgili yer tespiti.  Çünkü malum yaz geliyor. Yine Sahillerinde ürünler satılacaktır 

hizmet verecektir halkımıza Bununla ilgili bir an önce çalışma yaparsak  Seyyar satıcılar 

tarafından da sıkıntıya düşmemiş  oluruz ve onlar da ekmeğini kazanmış olur. 

Diyeceklerim bu kadar hepinizi Büyük Birlik Partisi adı altında Selamlıyorum dedim 

ya biz Büyük Birlik Partisi olarak  Halkın  yararına ne varsa yani Gemlik halkının Belediyeye  

uzanan  eli olacağız her  zaman Saygı ve sevgilerimi sunarım.  

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Oğuzhan Bey teşekkür ederim arkadaşlar 

sorunlarınıza toplu cevap vereceğim Şükrü Bey buyurun 

--Şükrü AKSU Meclis Üyesi: Sayın Başkan Çok değerli meclis üyesi arkadaşlarım 

Cumhuriyet Halk partimizin çok değerli başkanı ve yöneticileri Büyük Parti Büyük Birlik 

Partisi'nin ilçe başkanımız Zafer Partisi'nin ilçe başkanı Gelecek Partisi'nin ilçe başkan 

yardımcıları  ve Göremedim başka Siyasi partinin İlçe başkanları varsa da Onlar da hoş 

geldiniz diyorum. 

Bugün Meclisimiz Gemlikli vatandaşlarımız gelmekle büyük bir renk kattılar Canlı 

hareketli Katılımı yüksek bir meclis yapıyoruz.  bu vesileyle   basımımız  var bürokrat var 

Şahsım ve Cumhuriyet Halk Partisi belediye meclis grubu adına hepinizi saygıyla 

selamlıyorum. 

Bursa Baromuzun   Gemlik temsilcisi Geçmiş dönem Gemlik sporumuz Başkanlığını 

yapan Değerli büyüğümüz Avukatımız  Zeki Gemicioğlu kaybettik Hukuk adına Ciddi 

mücadele Yaptığını hep birebir tanırsınız bilirsiniz. O İçimizden birisiydi Caddede sokakta 

kahvede hep kendisiyle Konuşurduk görüşürdük.  Öncelikle Büyük Gemlik için büyük bir  

kayıp Kendisine  Allah'tan rahmet Sevenlerine  ailesine sabırlar diliyorum. 
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Yine serbest bölgemizde bir kaza oldu.   birçok vatandaşımız bu kazada yararlandı,  

zarar gördü. Bu kazada yaralanan, bu kazada sıkıntı yaşayan vatandaşlarımıza geçmiş olsun 

diyor, Şifalar diliyorum.  Gene bir vatandaşın bana anlattığını sizinle paylaşmak istiyorum Bu 

kazada  biz zatî  belediye başkanımız  Olay yerine giderek   Süreci yönetmede ambulansları 

çağırmada  etkin bir çalışma yapmış.  Bu arkadaşlarımız bunları anlatırken kendisine duydum 

memnun da oldum bu vesileyle Belediye Başkanımıza teşekkür ediyorum. 

 Değerli arkadaşlar  tabi Diğer grup başkan vekilleri de söylediler Bolu'da Kartalkaya'da 78 

tane vatandaşımızı kaybettik. Ülkemizin çeşitli bölgeler Yerlerinde okullar tatil olmuştu Bu 

tatille bir vesileyle ailece Uludağ,  Kartalkaya Palandöken gibi yerlerde çocuklarını karla 

tanıştırmaya tatil yapmaya götürürken maalesef geçmişteki kazalar gibi İhmaller zincirleri ile  

karşı karşıya kalarak 78 tane vatandaşımızı kaybettik. Tarifi anlatılamaz büyüktür  bunlar u 

vatandaşlarımız Hepimizin birer kardeşi Hepimizin bir Yengesi, amcası, Teyzesi Halası 

olabilirdi. Dolayısı büyük bir felaket nasıl ki nasıl ki  Soma'da Nasıl ki  başka maden 

ocaklarında Tren kazalarında büyük kazalarla karşı karşıya geldik birçok vatandaşımızı 

Kaybettik. Bu kazada maalesef böyle oldu. ama şunun üzüntüsünü taşıyorum dünyanın 

neresinde olursa olsun Özel gelişmiş Toplumlarda İskandinav Avrupa ülkelerinde mutlaka bir 

sorumluluk alan çıkar. Onun gereğini yapan çıkar.  İstifa denilen bir merci var. Kaç tane 

sorum insanı içeri tıkmak bu sorunlar maalesef Yeteri kadar kamu vicdanına rahatlatmıyor 

arkadaşlar. Dolayısıyla bu konudaki Hassasiyetler devam ediyor. Mutlaka mutlaka bundan 

sonra denetimler arttırılmalı Bu tür kazalara sebebiyet verilmemeli değil ki 78 kişi bir tane 

çocuğumuz  bir tane  canımız bile dahi bu tür ihmallerden kazalardan kayıp etmemeliyiz diye 

düşünüyorum. 

Değerli arkadaşlar iki meclis arasında  önceki mecliste söylemedik.  Bu mecliste  

Diyarbakır Emniyet müdürümüz Ali Gaffar OKKAN'ı Hain bir saldırıya kurban gitti. 

Kaybettik ,o halkı tarafından sevilen kabul gören Futbolla haşır neşir bir emniyet 

müdürümüzdü. Gittiği bölge zor ve sıkıntılı bir bölge olmasına rağmen Bölgen halka bağrına 

bastı ama maalesef kaybettik . Ölüm yıldönümünde Allah'tan rahmet Mekanı cennet olsun 

tekrar Ülkemizin ve ailesinin Ailesine sabırlar diliyorum. 

Gazeteci yazar araştırmacı  Uğur Mumcu kendi ifadesiyle o sakıncalı piyadeydi.  O 

karanlığı aydınlığa çevirmek için canla başla uğraştım terör odaklarına karşı, O mafyaya 

karşı,  gizli gizli  Devlet içerisindeki iş birlikçilerine karşı mücadele ettiği  Kendi deyimiyle 

tekrar sakıncalı piyadeydi.  Sakıncalı piyade olarak askerliğini yaptı. Bedeli Karşılığında  

maalesef bir hain saldırı sonucu Uğur Mumcu'yuda kaybettik bu vesileyle anısı önünde saygı 

ve minnetle duruyorum.  

Hızır ayı Hızır ayı içerisinde ülkemizin belirli vatandaşları oruçlarını tutuyorlar. 

Kurbanlarını kesiyorlar. Tutulan oruçların kesilen kurbanların Allah katında kabul edilmesini 

Hızır darda ve zorda olanın yardımcısı olsun diyorum. 

Grup başkanvekili bir arkadaşımız bilgiyi düzeltmek adına söylüyorum. Belediye 

başkanımız bütün Sorulara cevap verecektir ama Hasanağa kampında gençlik merkezimiz yok 

değerli arkadaşlar. Büyükşehir Meclis Üyesi olmam  münasebetiyle bilgi vereyim. Karacaali 

gençlik merkezimiz var. %50 si  bizimdi %50 Büyükşehir'in de %50 side Gençlik Spor 

Bakanlığının  Gençlik Spor Bakanlığı da  o %50 ideal zaten onlar işletiyordu o %50 de tekrar 

şu anda tümünü kullanıyorlar. Orda Gençlik Spor Bakanlığı'nın uhdesinde Bilginiz olmasını 

diliyorum. 

Halk Lokantası ile ilgili Sayın Başkan bilgilendirme yapacak değerli arkadaşlar 

Siyasette çok girmemeye özen gösteriyorum ama yaşanan bu süreçte herkes yoksullaştı,  

Herkes fakirleşti .Başta emekliler olmak üzere çalışanlar hem kamu görevleri, hem Özel 

sektörde çalışanların hepsi fakirleşti. Alım gücü O kadar azaldı ki yükselen fiyatlar karşısında 

maaşlar çok geride kaldı. Değerli arkadaşlar Halk Lokantası giden insana giden emekliye 

giden Asgari ücretlisine  gelmeyin diyemeyiz. Zaten aldıkları ücretler belli dolayısıyla oraya 

gelen hiç kimse imkanı olanakları çok geniş değil. Çok büyük yüksek maaşlar almıyor.  Hani 

gidelim de orada işte 70 liralık bir yemek yiyelim aslında Arkadaşlar inanın Samimi 
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söylüyorum şartların getirdiği zorunluluktan dolayı oraya gidiyorlar şartların getirdiği 

zorunluluktan dolayı. Bunu kabul edelim.  Bu insanlar bizim vatandaşlarımız. Bu insanların 

mağduriyeti varsa sıkıntıları varsa problemler şartlar bu noktaya getirmişse  hep onu 

irdelemeliyiz  diye düşünüyorum. Arkadaşlar  yine  arkadaşlarımız söyledi tahsisler ile ilgili. 

Tahsisler ile ilgili sıkıntı yaşıyoruz. Başta Orman Bakanlığı olmak üzere tahsis edilmiyor. 

Yapılmıyor Özellikle Cumhuriyet Halk Partili Belediyelerde tahsis konusunda ciddi sıkıntılar 

yaşıyoruz bir tane örnek vereyim  arkadaşlar. Büyükşehir Belediyesi önceki dönemde şehrin 

Doğu yakasında orman yerine Tahsis yapmadan Gazhane yapmış ve gazhane işleyişini 

görmüş Daha sonra iktidar değişikliğinde Cumhuriyet Halk Partisi'ne geçtikten sonra şu anda 

orman bastırdı.  Tahsis olmadığından dolayı Kapatmak durumunda kaldık.  ya orda şu anda 

birçok vatandaşımız Ben şehrin Doğu yakasında yaşadım Kestel'de Ordaki birçok vatandaş 

beni arıyor niye  Haber içinde anlatıyorum kendisine Ama adam düz mantıkla bakıyor 

Geçmişte vardı. Yapılıyordu. Şimdi niye yapılmıyor. Ama şu anda orman  maalesef Tahsis 

yapmadığı için mahkeme kararıyla elimizden aldı değerli arkadaşlar . 

Değerli arkadaşlar Kesintiler yükseliyor Sayın Başkana rakamları verdim.  

Belediyelerin  kesintileri artıyor. Üzülerek söylüyorum . Bazı belediyeler  Mülkiyeti 

belediyede olmak üzere tahsis edilen yerleri teklif ettiğinde o tahsis edilen teklifler kabul  

gördü. Bizim belediyemiz yaptığında maalesef Gemlik Belediyesi için söylüyorum. Maalesef 

reddedildik. dolayısıyla  Adalet duygusu olacaksa  bu herkes için geçerli Bizim için de 

geçerli. diğer  herkes için olmalı değerli arkadaşlar. 

Bir şey uygulanacaksa bütün belediyelere uygulanacak uygulanmayacak ise bütün  

belediyelere.  bu hassasiyet  bu vesileyle paylaş İsterim. 

Evet değerli arkadaşlar en son bir fotoğraf rica etmiştim yükleyebilir misiniz? Evet 

Bugün  değerli arkadaşlar. 

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Işığı kapatabilir misiniz arkadaşlar 

 --Şükrü AKSU Meclis Üyesi: Evet Bugün 5 şubat arkadaşlar,  yarın 6 Şubat 

Ülkemizde depremin o büyük depremin  Yaklaşık  kırbeş – ellibin tane  canımızın kaybettiği 

Onlar bizim deminden  söyledim evlatlarımız kardeşlerimiz o bölgede Hepimizin birer 

akrabası var. o bölgede hepimiz birer akrabamızın maalesef kaybettik. Bu fotoğrafla ilgili 

daha önce Fatih arkadaşımızda bu mecliste anlatmıştı.  bu fotoğraf Türkiye'nin gerçeği olmalı 

arkadaşlar. Bu fotoğraf Türkiye'nin gerçeği olmalı  

Dolayısıyla  Şunu anlatmaya çalışıyorum. Gemlik Kentsel dönüşüm Deprem Bizim 

milli meselemiz olması gerekiyor Belediyemiz şu anda çalışmalarını yapıyor çalışan Teknik  

heyetimize Teşekkür ediyorum. Projelerini yapacaklar. Ama Arkadaşlar bu Teknik çalışmalar  

teknik hazırlıklar Ekonomik anlamda büyükşehir ve  Ankara'nın desteğini almadığımız sürece  

bunu başaramayız.  Birbirimizi  kandırmayalım.  gerçekçi olalım onun için, Onun için burada 

başta siyasi partilere, İktidar partilerine,  sonra Belediye başkanımıza Ana muhalefet partisine, 

Grubu bulunan bütün siyasi partilere bu vesile ile  Çağrımdır.  demin arkadaşlarım  Gemliğin  

sorunlarını anlattılar.  hepsine  teşekkür ediyoruz.  Haklılar bu eksikler konuşulmalı  gidilmeli 

ama  tümünü bir tarafa koy. Bu sorun birinci sorundur. Gemlikli Vatandaşlarımızın Can malı 

da hepimiz sorumluyuz sadece biz değil. Bu vesile ile  Sanayi ve Ticaret Odasına,  Ticaret 

borsasına Meslek odalarına, Bu kentin dinamikleri tümüne  buradan seslenmek istiyorum. Bu 

konuda dayanışma içinde olalım.  Deprem Ve Kentsel Dönüşüm Siyasetti olmaz. Birlik 

önerimi söylüyorum birlikte Bursa'nın 20 tane milletvekillerini Geçmişte bakanlık yapmış 

kimse Bunları harekete geçirmemiz lazım. Belediye başkanımız da  bu oluşumun içinde 

olarak Ankara Çevre ve Şehircilik Bakanlığı'na daha sık ziyaretler yaparak Gemlik daha  önce 

Ahmet Mete IŞIKLAR anlattı şimdi Profesör Doktor Naci  GÖRÜR anlatıyor. Türkiye'nin en 

hassas bölgesi Ağzım varmıyor şunu söylemeye Deprem olursak 48.000 Söyleyemiyorum 

arkadaşlar Ne demek ya bu 48 binin içinde hepimiz varız arkadaşlar. Peki  Depremle ilgili  bir  

pazarlığımız  var mı ne  zaman olacağı O da yok Allah korusun Yarın da olabilir Bir ay da 

olabilir Sonra da 5 yıl sonra da Hazırlıklı olmak durumundayız Dolayısıyla ilçe arkadaşlar 

İlçe belediyesi imkanı Büyükşehir'in imkanı Bu dönüşümüz ovada büyük sağlayamaz.  Bu bir 
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milli meseldir.  Aynı zamanda Hükümet meselesidir  Ben dünyada Kentsel dönüşüm yapmış 

Barcelona Belediyesinde gittim arkadaşlar İspanya'nın Barselona Belediyesi'ne Büyükşehir 

İmar Komisyonu olarak gittik ve biz zati brifing verildi. İncelemeler yaptık.  Şu ortaya çıktı. 

El birliği yapmışlar. O bölge biliyorsunuz Katalan  bölgesi özellikle bölge İlçe Belediyesi 

yine bölge Belediyesi  Katalonya   Cumhuriyeti İspanya Devleti birlikte Büyük bir çalışma 

yapmışlar.   Bu  özetle o kentsel dönüşümü yani  herkes üzerine düşeni yapmış taşın altına 

elini koymuş. 

 Dolayısıyla Bu konu çok çok önemlidir. Teknik olarak Tabii ki belediyemiz bu 

konuda ciddi hazırlıklar yapıyor yapmaya devam edecek Takdir  dersiniz ki  kaynak gerekli 

arkadaşlar Gemlik diğer ilçelere benzemiyor.  Serbest bölgenin olduğu ticaretin olduğu 

dünyaca Zeytini ile   tanınan bilinen bir  ilçesi. bu bağlamıyla, Bu bağlamıyla Söyledim bir 

daha söylüyorum. Bütün kurum yöneticilerini,  Siyasi Parti ilçe başkanlarına Bursa 

milletvekillerine harekete geçirerek Kentsel dönüşüme katkı sağlayacak bir anlayışı egemen 

kılmalıyız. Beni dinlediğiniz için teşekkür ederiz. Saygılar sunuyorum. 

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Çok teşekkür ederim. Fatih Bey Buyurun 

isterseniz sonra Sorulara cevap vereyim  arkadaşlar  

--Meclis Üyesi: …. 

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Peki buyurun  

--Fatih UZUN Meclis Üyesi: Sayın Başkan, Değerli meclis üyesi arkadaşlarım sevgili 

Gemlik halkı hepinizi Saygı ve sevgi ile selamlıyorum. Bugün Kendim bildim bileli yanımda 

olan  Zeki Amcamı  Kaybettik. Gemliğin bir  değerdi bence. Bu değer tek tek hayatımızdan 

çıkıyor 

Maalesef yerlerine herhalde dolduramıyoruz.  Büyük Fenerbahçeli büyük Gemlik 

sporlu Zeki amcam Mekanı cennet olsun. 

Gemlik tipi kentsel dönüşüm İşte biraz önce Resimde de gördük.  Orada bir kız 

çocuğu  iki gün boyunca  babasına   Beni kurtar , Baba beni kurtar Baba diye  yalvardı.  O kız 

öldü O baba da öldü aslında yani hayattadır  ama nasıl bir yaşam bilemiyoruz yani ölü şekilde 

yaşıyordur.. Tabii bunları her gün aklınıza getiriyoruz O yüzden de Gemlik'in kentsel 

dönüşümü  ile alakalı ne yapabiliriz diye işte çalışma arkadaşlarımızı düşünüyoruz.  Gemlik 

tipi kentsel dönüşüm de bu işte düşüncelerden çıkan bir ürün. Biliyoruz ekonomik zorluklar 

var Büyük ihtimalle Gemlik’in yıkılıp tekrar yapılması herhalde benim ömrüm yetmeyecek  

buna öyle gözüküyor ama. bir şeyler de yapmamız gerekiyor  Bu proje ile de şunu 

amaçlıyoruz biliyorsunuz Bazı Siteler kentsel dönüşüm  yapmaya çalışıyorlar.  Bunlar çeşitli 

sorunlar yaşıyorlar. Bazen de evler yıkılıyor kalıyor. Bu artı maliyetler oluşturuyor işte kiraya 

çıkıyorlar bu sorunları çözmek istiyoruz aslında. Buradaki Gemlik tipi kentsel dönüşümdeki 

amacımız tamamen bu. Bu süreci yönetelim.  Bu insanlara gerçek maliyetlerini çıkartalım 

yani bu yer dönüşürse nasıl bir katma değer sağlanacak ne kadar para harcamanız gerekiyor. 

Bu işi yapacak olan da ne kadar kazanacak Gerçekten şeffaf bir şey koyalım karşısına 

sorunlara baktığımız zaman Tespit ediyoruz Hamza Bey var biliyorsunuz Hamza Aygün 

Belediyemizin de kentsel dönüşüm Danışman Daha önce yapmış ve başarmış bir kişi Hamza 

Bey onun tecrübelerinden de yararlanıyoruz bu süreçte Diğer arkadaşlarımız da var Gerçek 

maliyet çıkmayınca düşük olana veriyorlar  İş yapım işini Yani aslında 1 milyondan aşağı 

yapılmayacak bir Dönüşüm geliyor bir Yüklenici 500.000 teklif ediyor Ev yıkılıyor.  beş sene 

6 sene  yeni evlerine kavuşamıyorlar Aslında beşyüz liralık maliyeti tercih ettikleri zaman  6 

sene sonra onlara 2 milyon liralık  bir  maliyet  olarak onlara dönüyor aslında. Tamamen  

bunları çözmeye yönelik bir adım bu süreçleri başından sonuna kadar takip edelim İstiyoruz.  

şeffaf bir şekilde bu anlaşmaların da kolay olsun istiyoruz. Kat irtifakına kadar getirip ve 

tercih edin kimle kim yapacaksa kim yüklenecek ise ona karışmayacağız.   yani müteahhit 

kısmına karışmak istemiyoruz kesinlikle.  ama buranın yapılabilirliği bu.  Tek amacımız bu 

süreci yönetmek istiyoruz. 

Kent Lokantası ile İlgili Oğuz Han arkadaşım birkaç soru sordu onları da 

cevaplayayım Kent Lokantası şöyle bir işlevi var biliyorsunuz Biz Geçmişte de Huzurevi ve 
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kreşlerimiz  var.  Bu kreşlere satın alma yapıyoruz. Yani daha önceki süreçte bu kent 

lokantasını açmadan önce yaklaşık Temmuz ayı fiyatlarından bahsediyorum yani 2024 dahi 

Temmuz ayı fiyatları 700 bin liralık  bir fatura aylık ödeme yapıyorduk. Kent Lokantasını  

açtıktan sonra yaklaşık 300 bin lira düştü yani Her ay 300 bin lira bu kreşlerden daha az  

Maliyetle bu  Belediyemize ait olan kreşlere ve huzurevlerine yemek veriyoruz Tolga abi şeyi 

takip ediyor askıda yemek uygulamamız var.  Bu zamana kadar Yaklaşık 700 kişiye ya 700 

adet yemek askıda yemek yapmışız.  Ama şu dikkatimi çekiyor yani  şimdi  söylüyorsun 

şundan bahsediyorsun yani gelen kişiler gerçekten ihtiyaç sahibi mi?  Şimdi günlük 250 kişiye 

çorba veriyoruz. Aşevi mi var gene bu kent lokantamıza çıkıyor. Benim dedem emekli ydi. 

Sunnipekten   emekliydi.  Dedem maaşını aldığı zaman beni bir yere götürebilir Senden rica 

ediyorum oraya  bir gün gel Emekliler Torunlarından kaçar hale geldiler. Biliyorsun orada 

okullar var Torunu alıyor.  Yemeğe getiriyor 1 adet yani 70 lira veriyor bir menü alıyor . üç 

adet  yemek var içinde . İşte yoğurdu ayranı neyse o gün verilen birlikte  yiyorlar onu.  Biraz 

da torunundan kaçmaması sağlıyoruz biz Oğuz HAN Günde 17 bin vatandaşımıza yemek 

verebilirmişiz.   nasıl biliyor musun Sen de bir ekonomistsin  herhalde öyle bir eğitim var 

bildiğim kadarıyla. Bir önceki dönem BUSKİ’den  500 milyon lira para çalındığı bahsedildi.  

ve  bir sürü Gemlikli vatandaşımız da yargılanıyor bu konuda. Bir hesap yapalım Oğuz HAN 

500 milyon seksen lira menü 6 milyon 200 bin lira yemek yapar.  Bunu seneye 365 milyona 

böl 365'e böldüğümüzde 17000 küsur Yemek yapıyor. işte  bunlar sorulsun.  Yani o 500 

milyon Gitmeseydi Her  gün 17000 kişiye  yemek verebilirdik. Yani bir Hani Kim geliyor 

kim gidiyor ya bunları soruyorsun o zaman Şey şeyi de sorabilirsin. Geçen gün yola gittim 20 

kilometre yol 110 lira olmuş. 25 liraydı ya. Geçen sene 25 liraydı. Yani iktidardasınız diye 

söylüyorum. 

 Bir de Murat arkadaşımın bugün doğum günü. Doğum günün kutlu olsun kardeşim 

Geçen gün onunla da sohbet ettik.  Bu Kentsel dönüşümle ilgili Biliyorsunuz İstanbul'da 20 

milyonluk bir şehre  devletimiz 750 bin liralık bir hibe  veriyor kentsel dönüşüme. 750 bin lira 

hibe. 750 bin lira düşük faiz  kredi.  Bizim nüfusumuz 120.000. İstanbul'un bir Mahallesi 

Bizim 10 katımız Lütfen bunu buraya getirin gerçekten ihtiyacımız var. Teşekkür ederim. 

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Biz teşekkür ederiz Var mı arkadaşlar buyurun 

Bu Mehmet Bey  

--Oğuz HAN Meclis Üyesi: Başkanım Cevap verebilir miyim bu şeyle Fatih Bey  

görüşme yaptı ya Kent lokantası ile ilgili  

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Mehmet bey izin verirse ben de veriyorum. 

--Oğuz HAN Meclis Üyesi: Şimdi bizim orasıdaha önce Burası Kamil Beki aşevi idi 

ya Bizim lokantamız. Ücretsiz veriliyordu ya  

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  şu anda da Kamil'deki Kent Lokantası 

  --Oğuz HAN Meclis Üyesi: sıkıntı yok Biz burada demek istediğimiz şu 

-Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Şöyle söyleyeyim ben ben cevap vereyim 

istiyorsanız. biliyorsun Ayşe evimizi de katlı Parkın altına aldık. 

--Oğuz HAN Meclis Üyesi:  biliyorum, biliyorum ben.  yok benim söylemek 

istediğim şu daha önceden ücretsizdi . Tamam katlı otoparkın altında ücretsiz çorba hizmeti 

veriliyor ya. Bizim de benim demek istediğim şu daha önce ücretsiz olup şimdi tamam 

enflasyon var. Fatih abi dedi ki emekli torununu alıp geliyor.  Yemek yiyebiliyor güzel bir şey 

biz buna bir şey demiyoruz ama. Biz diyoruz ki Gemlik'te daha önce oraya gelip sıkıntılı olan 

maddi durumu olmayan kişilerden kaç kişi gelip de oraya yemek yiyor Yani bunu belirleyin . 

Sosyal Yardımlaşma vakfımız var Kaymakamlığa ait oradan liste çekilip  maddi durumu sıkın 

olup ya kardeşim günlük 700 kişiye biz yemek çıkarıyoruz ama 400 kişiye o sıkıntılı olanlara 

yemek verelim. 

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  rakamsal olarak şöyle söyleyeyim  

--Oğuz HAN Meclis Üyesi:   onu demek istedim.  

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:   Oğuzhan kent Lokantamıza askıda yemek 

uygulaması ile Tolga arkadaşımızın bu konudaki fedakarlığını bütün Gemlik biliyor. Sevap 
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Sofrası Derneği Başkanı olarak aynı zamanda da 700 kişi askıda yemekten faydalanmış.Oraya 

gelen Vatandaşlarımızın profilini de Fatih arkadaşımız çok güzel özetledi aslında. Gerçekten 

de öyle Dedesini söyledi ama annesinin iki çocuğunu alarak  beraber onlarla 3 kişilik yani 1 

kişilik yemeğe 3 kişinin yediğinde ben şahit oldum birkaç defa. Orada şahit olduğum için 

söylüyorum. Bu arada Katlı otoparkın altında açtığımız sabahleyin çorba verdiğimiz 

Vatandaşlarımızın 8 aydır biz 28.800 kişiye bedava çorba vermişiz.  onu da söyleyeyim.  

--Oğuz HAN Meclis Üyesi:   Bu konuda sıkıntı yok başkanım.   Biz orda gerçekten 

ihtiyaç olan derecesini nasıl ölçüyoruz  bunu merak ediyorum.  Ben yani Gemlik halkı diyor 

ki ben de dahil  meclis  diyor. Şimdi bugün oraya gelip yemek yeniyor güzel bir şey bak fiyat 

uygunluğu bu buna bir şey demiyoruz tebrik ediyoruz. Bu hususta  bir şey demiyoruz ama 

oraya gerçekten kaç tane gariban da geliyor yemek yiyor bunun ölçümünü nasıl yapacağız 

onu ……  

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Sevgili Oğuz HAN  şeyin senin takıldığın 

nokta Kamil Beki  Kent Lokantası'nın Kamil Beki  aşevi olarak hala düşünmüş olmandan. 

Diyoruz ki biz o lakosyonu değiştirdik.  Şu anda katlı otoparkın altında şu ana kadar orada 

28800 kişiye biz çorba vermişiz. Bunun %50 si  desen yine  aslında baktığımızda 14.000  

gariban gelmiş orda.  birkaç defa gitmeni tasfiye ediyorum   Katlı otoparkı altına gerçekten 

ihtiyaç sahibi insanlar geliyorlar bilgin olsun. 

  --Oğuz HAN Meclis Üyesi:   Başkan Ben her sabah uğruyorum gizliden de olsa 

uğrarım. ama. Şöyle bir durum var yani orada biz çorba verdik değil mi 28.000 kişi çorba içti 

orda sabah geldi çorbasını içti. 

 --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:   Bir dakika. 

--Oğuz HAN Meclis Üyesi: üç öğün yemek.    

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:   hakka girmek  kötüsü  bir şey 

--Oğuz HAN Meclis Üyesi: tabi. 
--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:   Mehmet arkadaşımızın hakkına giriyoruz 

ikimizde Öncelikle bir Hakkını helal et Mehmet  ÖKSÜZ  

--Mehmet  ÖKSÜZ Meclis Üyesi: ……. sıkıntı yok. 

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: kızıyor 

--Oğuz HAN Meclis Üyesi:  İttifak ortağımız helal eder.  

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:   peki yani  Biz konuşuruz ayrıca o konu uzun 

uzar gider Buyurun Mehmet Bey 

-Mehmet ÖKSÜZ Meclis Üyesi: Sayın başkanım,  Kıymetli Meclis Üyeleri,  Değerli 

Gemlikler hepinizi Milliyetçi Hareket Partisi grubu adına sevgi ve saygıyla Selamlıyorum.   

Başkanım Öncelikle şu saat konusunda bir şey söylemek istiyorum Bence buna hiç gerek yok. 

Biz seçildikten sonra hepimize  5393 sayılı Belediye kanunu kapsamında yetkiler sınırlarımız 

görevlerimiz hepsi eğitimle de verildi bu bize.  Yani herkes buraya çıkan herkes ne kadar 

konuşacağını Çok iyi biliyor yani bu işi olayı özünden,  özünden uzaklaştırıp başka yerlere 

çekiyor.  

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:   Peki. 

--Mehmet ÖKSÜZ Meclis Üyesi: Süre tutmanın gereği yok bu Türkiye Büyük Millet 

Meclisi'nde Bu süre tutuluyor Çünkü 600 tane vekil var yani her biri.  

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:   Faruk arkadaşımızdan rica edelim. kaldırsın 

bunu. psikolojik olarak rahatsız ediyor Mehmet  Beyi  anladığım kadarıyla.  

--Mehmet ÖKSÜZ Meclis Üyesi:………………. 
--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:    şu aldığımız. Bütün Belediye Meclis 

üyelerimizin uyacağını düşünüyoruz olgunlukta olacaklarını düşünüyorum Teşekkür ederim 

kapatalım.  

--Mehmet ÖKSÜZ Meclis Üyesi: Eğer sınırını gerçekten çok aşan olursa zaten uyarır 

Başkanım onda bir sorun yok yani bence bu olayı özünden uzaklaştırıyor.  Bu sadece benim 

takıldığım bir nokta Çünkü kentsel dönüşümle alakalı Başkanım bir sürü şeyler söylediler 
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Şükrü Başkanım,  Fatih Bey şimdi Başkanım bakın Devletimiz kentsel dönüşümde 

vermesi gereken bütün desteği var gücüyle zaten veriyor.  Şükrü başkanımız söylediği birçok 

şeyin Örneğin şu an Bursa'da var.  Geçen sizin de orda olduğunuz İMSİAD  toplantısında 

Yıldırım belediye başkanının yaptığı sunumu gördük.  Kentsel dönüşüm ile  alakalı neler 

yapıldığını devlet kanalı ile bakanlık kanalıyla burkent kanalıyla belediye kanalıyla neler 

yapıldığını gördük.  Şimdi bizim asıl Gemlik'teki kentsel dönüşümdeki sorunumuz ve birçok 

konudaki temel  sorumuz şu başkanım. Biz bir noktaya takılıyoruz oradan çıkamadığımız 

takdirde İlerleme kayıt edemiyoruz.  Bakın hayvan barınağında da aynı problem var şimdi biz 

bir yer bulduk oraya yapmaya karar verdik .Geçen dönem. Burada mevcut sevseydin ve 

burada sunumu yapıldı Oranın çok güzel gayet başarılı bir projeydi ama ne oldu işte ordan 

tapuyu alamadık.  5 senedir orayı  bekliyoruz o tapu  gelsin diye alternatif bir yerde etmedik 

başka bir alan düşünmedik.  Şimdi kentsel dönüşüm bir 23,5 hektar alanımız var çok güzel 

Geçen sene güzel bir çalışma ile  başlandı ama sonra usul ve esas teki hatalardan dolayı O 

proje bugün itibariyle yapılamayacağı  zaten sizin tarafınızdan da deklare edildi şimdi başa 

döndük şimdi daha çok ayakları yere basan,  daha uygulanabilir bir proje ile arkadaşlarımız 

çalışıyor Hepsine de teşekkür ediyoruz ama bugün şimdi o projeyi Biz bugün o bölgede bir 

yere temel atmak istesek  Ben,  ben işin içinde olan birisi olarak şunu söyleyeyim En az bir 

buçuk iki senemiz var şimdi biz bir buçuk iki sene boyunca Gemlik'te hiç kentsel dönüşüme 

dair bir şey yapmayacak mıyız? Oraya takılıp kalacak mıyız bakın burda eleştiri babında 

söylemiyorum öneri olarak söylüyorum örnek vereyim öneri sunayım. Kumla planları Biz 

Kumla Planlarında Geçen dönem gene Cumhuriyet Halk partili belediye ile bu mecliste oy 

birliği ile geçirdik.  Bugün Kumla planları revizyon  Kumla planları temeli kentsel dönüşüme 

dayalı yapılmış planlardır. Bakın orda şu an oluşmuş adalar var yani bugün bizim 23,5 hektar 

da yapmak istediğimiz gel İstediğimiz noktaya Kumla Planlarında gelinmiş adalar var biz 

oradan bir adayı seçip burada bir kentsel dönüşüm çalışması başlatabiliriz Ama tabi biz 

burada bakanlıktan burkentten kurumlardan destek isterken Bizim elimizde oraya giderken 

oluşturduğumuz birileri olması lazım En azından oradaki proje yapacağımız alandaki 

vatandaşların Eskiden %70  idi  şu an %50 bile düşürdü bakanlık % ellibirinin desteğini alıp 

O proje ile bakanlığa gidersek O zaman bize bir şeyler o zaman oradan destek bir şeyler 

yapabilir hale gelebiliriz Yani biz bir noktaya çakılıyoruz. O noktadan  çıkamadığımız zaman 

hiçbir ilerleme kaydetmiyoruz. bakın Geçen dönem yapılmak istendi yapılamadı Bu dönem 

başlandı  Daha  ayakları yere basan daha uygulanabilir proje ile gidiliyor ama gene 

söylüyorum Bugün orda bir çivi çakmamız  en az bir buçuk iki sene bu az bir zaman değil ve 

biz bu 1,5 2 sene boyunca hiçbir şey yapmayacak mıyız?  Oraya mı odaklanacağız sadece.  

Ayrıca şimdi Gemlik'te şu da lazım başkanım bugüne kadar Gemlik'te kentsel Dönüşüm adı 

altında yapılanların hiçbiri kentsel dönüşüm değil riskli yapıların dönüştürülmesi yani eski 

binayı yıkıldı yerine yeni bina yapıldı.  Yani Gemlik'te kentsel dönüşüm örneği yok bu 

Örneğin ilk yapılabileceği yerde şu anki halihazırda Bugün başladı Kumla'daki revizyon imar 

planlarıdır. O alanda o alan Gemlik'teki kentsel dönüşüm ateşini ilk yakalayacak noktadır. Şu 

an için en kısa zamanda 23,5 hektar alan için en az 1,5 2 yılımız var. Zaman gösterecek bu 

dediklerimi Kumla demişken bu kentsel dönüşüm için kısa bir şeydi. Demişken Kumla'da 

Kumla'da yeşil alanlar Refik Bey zamanında başlanmış bir Mescit yerimiz var bu konu İmar 

Komisyonu gündeminde de hala bekliyor 2022 yılında da AK Parti ve Milliyetçi Hareket 

Partisi meclis üyeleri olarak bununla alakalı bir önerge verdik.  Şimdi bu  Mescit yapımı 

devam edecek mi Biz burada şimdi plan değişikliği bekliyoruz ama komisyondaki arkadaşlara 

da şunu söyledim orada arkadaşlar burayı yapacak mıyız yapmayacak mıyız buna bir kararını 

vermemiz lazım. Biz geçen dönemden beri buranın tamamlanması konusunda fikrimizi beyan 

ediyoruz.  Burdan da tekrar deklare ediyoruz.  burada bu yapımı yarım kalan mescidin 

tamamlanması  konusunda ne gerekiyorsa yapılmasını sizlerden rica ediyoruz. 

 2. husus kapalı otopark üstünde yapılan  Spor salonu buranın son durumu nedir Sayın 

başkanım Burada mevzuatsal bazı sıkıntılar vardı bu sıkıntılar aşıla bildi mi? ne noktadayız bu 

konu hakkında da bize bir bilgi verirseniz çok sevinirim.   
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Bir de daha önce yazılı olarak önerge olarak da verdiğimiz Hisar Mahallesi 562 ada 

….. nolu parselde bulunan yapı var.  Bu yapının etrafını bu yapıyı anladığım kadarıyla  bir 

kamu yapısı etrafında bir istinat duvarı yok ve buradaki vatandaştan ciddi şikayet Geliyor 

etrafa taş vesaire geliyor diye.  

Bu konuda da bizim yazılı önerimiz vardı Fotoğrafla da bunu göstermiştik önergede. 

Burayla  alakalı da bir an önce önlem alınması konusunda sizlerden destek istiyoruz. Çok 

teşekkür ederim 

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:   Biz teşekkür ederiz Selim Bey 

--Şükrü AKSU Meclis Üyesi: Başkanım grup başkan vekillerinin önerisi var Bir ara 

verelim noktasında bir talepleri var.  

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:   Selim Bey'i de alalım mı Ondan sonra  

--Şükrü AKSU Meclis Üyesi: Tamam başkanım 

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:   çok konuşmayacak Zaten ben  gözlerinden o 

şeyi aldım.     

--Selim YAVUZ Meclis Üyesi: Sayın başkanım,  Sayın Meclis Üyesi  arkadaşlarım 

Sayın Hazirun,  basınımızın değerli temsilcileri ve kıymetli Gemlikliler,  Hepinizi şahsım 

adına saygı ve sevgi ile selamlıyorum. Mehmet Beye Teşekkür ediyorum Süre konusunda 

hassas davrandığı için ve o uygun olmayan görüntüyü buradan kaldırmasını vesile olduğu için 

size de teşekkür ediyorum. 

Biz seçilen insanlar olarak Gemlik halkının bir nevi sesiyiz dolayısıyla bu kentin 

insanlarının duymak istiyorsanız yönetmek istiyorsanız bu kentin insanları adına Bizi duymak 

zorundasınız. Biz buraya Gemlik halkının sesi olarak geldik Dolayısıyla daha önce 5 dakika 

olarak Yaptığınız süreyi 10 dakika  çıkardığınız  için  teşekkür ederim ama bunun 10 dakika 

ile sınırlandırması da adaletli ve vicdanla uygun bir şey değil. Çünkü hiç kimse burada Kişisel 

meseleleri konuşmuyor. Gemliğe ait Gemlik ile ilgili gündemleri konuşuyor. Sayın Şükrü 

AKSU Bey   konuşmasının 1 Dakikasını selamlama olarak geçirdiği zaten dolayısıyla süre 

koymak yerine  makul ve  mantıklı konuşmayı tercih etmek elbette yararlıdır.  

Sayın Şükrü AKSU demişken Sayın Grup başkanım Sizden rol çalmaya hala devam 

ediyor.  Bizim size yönlendirdiğimiz sorulara Siz cevap vereceksiniz.  Ama yeterli 

olmadığınız için ben cevaplayayım olur ki eksik kalır diye düşünüyor. Dolayısıyla Biz Sayın 

Şükrü Aksu Bey'den Grup başkanı olarak davranmasını size yönelttiğimiz sorulara  Sizin 

cevap vermenizi özellikle istiyoruz. 

Dolayısıyla Evet emekli maaşları asgari ücret düşük. Bunu biz de kabul ediyoruz. Ama   

sizin önünüzde bir Toplu sözleşme var. Bunları eleştirirken Toplu sözleşmeli  bize nasıl 

yapılması gerektiğini göstererek işçilerimizin hakkını Enflasyona ve piyasaya yenilmeden 

yapabilmenizi ve bu konuda Örnek olmanızı istiyoruz.  

Sayın Şükrü Aksu Bey'e cevaben sizin adınıza Cevap verdiği için. Orman Genel 

Müdürlüğü Kurtul Mahallesi 12 Ada 1 parsel talebi hakkında Bursa ili Gemlik ilçesi kurtul 

Mahallesi hudutları dahilinde 120 Ada 1 parselde bulunan Hayvan barınağı için, İzin talebiniz 

incelenmiş olup 6831 Sayılı Orman kanunun 17-3  Uygulama yönetmeliğine göre izin 

dosyasını hazırlatmanızı, ve E devlet Orbis sisteminden talep  durumunda müracaatınız 

İncelemeye alınacaktır diye daha önce size yazı verildi Dolayısıyla Mehmet arkadaşımızın 

dediği gibi Kentsel dönüşümle ilgili de veya başka şeyle ilgili İstemesini bilmek gerekiyor. 

Doğru şekilde ve süreci önceden görerek hazırlık yapılırsa fayda  olur diye düşünüyorum. Bu 

konuda yanılgıya  sebebiyet vermemek lazım.  Aynı şeyi Sayın Başkanım Siz de bu konteyner  

kent yapmayı planladığınız yerle ilgili söylüyorsunuz bunu 2-3 sefer tekrarladınız.  Biz de 

konuyu araştırdık.  Zaten siz seçilmeden önce orası ihaleye girmiş bir süreç dolayısıyla her 

vatandaş gibi Gemlik Belediyesi olarak Sizde ihaleye girip alabilirdiniz.  Ama bundan sonraki 

süreçle ilgili var Lütfen bu konuları paylaşırken Haklı ve hakkanetli  paylaşalım hepimizin 

amacı Gemlik.  

Dolayısıyla Bugün konuşmamız gereken tek mesele varsa da Sayın Şükrü Aksu'nun 

gösterdiği resimde olduğu  gibi kendisine teşekkür ediyorum. En önemli meselemiz kentsel 
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dönüşüm.  Kentsel dönüşümde mazeret üretme sizin hakkınız değil. Çünkü bunu yapmak ve 

yaptığınızda konuşmanız gerekiyor. Gemlik kentsel dönüşüme acil ihtiyacı var.  

Asrın felaketi olarak kadının 6 Şubat 2023 Kahramanmaraş depremleri NİN 2 Yıl 

Dönümünü anmak Bu felaketten çıkaracağımız dersler üzerine konuşmak ve Gemlik'te 

yürütülen kentsel dönüşüm sürecine Katkı sağlamak adına önemli bir öneri de bulunmak 

istiyorum. 

Aslında  hepimizin dileği Milliyetçi Hareket Partisi de Cumhuriyet Halk Partisi de 

hepimizin dileği ve amacı aynı. zaten Bununla ilgili bir mutabakat sağlanmış. 6 şubatta yaşana 

büyük felaket  bizlere bir gerçeği  bir kez daha acı bir şekilde hatırlattı. deprem değil İhmaller 

öldürür. Binalarımızın güvenliği kentlerimizin afetlere hazırlığı altyapımızın dayanıklılığı  

hayatı önem taşımaktadır. Unutmayalım ki Gemlik'te 1 derece deprem bölgesidir. Bu yüzden 

kentsel dönüşüm ve yapı güvenliği Gemlik Belediyesi'nin en öncelikli gündem maddesi 

olmalıdır.  Mazeret maddesi olmamalıdır. 

Sayın başkanım Siz de sık sık tekrarlıyorsunuz.  Birlikte yöneteceğiz.  başaracağız İşte 

tam bu noktada bu birliktelik anlayışının Kentsel dönüşüm sürecine yansıması gerektiğini 

İnanıyorum. Gemlik için kentsel dönüşümde ortak akıl ve seferberlik çağrısı adına Kentsel 

dönüşümün projeleri yalnızca belediye tarafından yürütülen Teknik süreçler olarak 

kalmamalıdır belediyemiz bu konuda çalışma yapmaktadır ben de şahidim. arkadaşlarımız 

Çaba ve gayret göstermektedir. Kendilerini tebrik ediyorum bu konu ile ilgili desteğimiz 

tamdır. Fakat daha önceki yaşanan projede olduğu gibi Gemlik kamuoyunda bu projeye 

sahiplenmesi sağlanmalıdır. Bir yanda teknik  iş, bir yandan Gemlik halkının bu projeyi 

sağlanması lazımdır.  Hatta bu nedenle Saadet Partisi Gemlik İlçe Başkanı sayın Cihangir 

Dinç'in sosyal medyada dile getirdiği öneriyi dikkate alarak Gemlik'in geleceğini inşa edecek 

güçlü bir platform oluşturulmasını Biz de Öneriyoruz.  Yani görüyoruz ki Gemlik'te kentsel 

dönüşümle ilgili bir mutabakat var. Dolayısıyla bu platformda yani teknik işler bir yandan 

yürürken Belediye bu çalışmalarını planlama projelendirme çalışmalarını yaparken bir yandan 

Ticaret Odası temsilcisi , Esnaf Odaları, Muhtarlar, Mimar ve mühendis odaları gibi teknik 

kuruluşlar siyasi parti temsilcileri Hemşire dernekleri adına temsilciler sivil toplum 

kuruluşları ve mutlak ve mutlak Yerel basının  da bulunduğu  bir oluşum amaçlanmalıdır. 

Dolayısıyla Gemlik'te kentsel dönüşüm sürecine tüm paydaşların dahil edilmesini sağlamak  

ve toplumun bu projelerine sahiplenmesini  teşvik etmek  önemlidir.  

Sayın başkanım 31 Mart 2024 seçimlerinden bu yana  tam 310 gün yani yaklaşık 10 ay 

geçti.   Önümüzde ise 1515 gün  yani yaklaşık 50 ay diğer bir tabirle 4 yıl 2 ay kaldı.  Bu 

geçen sürede kentsel dönüşümle ilgili planlama süreçleri elbette az önce belirttiğim 

yürümektedir.  Ancak Önümüzdeki 1515 gün içerisinde somut adımların atılması ve 

vatandaşın güven duyacağı gözle  görülür projelerin hayata geçirilmesi gerekmektedir. 

Mehmet arkadaşımızın dediği gibi bunun süreci zaten planlaması 2 yıl sürecek. Dolayısıyla bu 

süreç dahilinde bir an evvel vatandaşa o süreç başladığı zaman hızla ikna etmek ve onları da 

kabullendirmek adına  ada bazlı Kentsel dönüşüm yerleri mutlaka bir an evvel Hayata 

geçmelidir. Gemlik'in geleceği için hepimizin sorumluluk alması gereken bir zorunluluktur. 

Bu süreçte şeffaf ve katılımcı bir yönetim anlayışı benimsenmeli  halkın ve sivil toplumun, 

desteği   amaçlanmalı ve alınmalı  sürecin hızlanması için toplumun bilinçlendirilmesi 

sağlanmalıdır. Eğer hep birlikte hareket edersek Gemlik’i daha güvenli daha yaşanabilir  ve 

depreme dayanıklı bir kent haline getirmek mümkün olacaktır. 

Bu vesileyle 6 şubat depreminde  hayatını kayıp eden Tüm vatandaşlarımız Allah'tan 

rahmet yakınlarına sabır diliyorum. Böyle acıları bir daha yaşamamak adına hepinize 

hepimize büyük sorumluluklar ve özellikle Sayın başkanım  Size ciddi manada Sorumluluk 

düşmektedir. Ve diyorum ki bu mutabakata gelin hep birlikte Gemlik için Kentsel dönüşümle 

ilgili seferberlik başlatalım beni dinlediğiniz için hepinize teşekkür eder saygılarımı sunarım. 

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:   Çok teşekkür ederim Çok kıymetli şeyler 

söylediniz Selim Bey sağ olun Öncelikle birlik beraberlik ve hepimizin hassas olduğu deprem 

konusu kentsel dönüşümdeki paylaşımlarımızdan dolayı ayrıca teşekkür ediyorum. 
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Değerli arkadaşlar Bir ara verelim istiyoruz oturumumuza   10 dakika ara vermeyi 

Önerilerinize sunuyorum kabul edenler etmeyenler kabul edilmiştir. On dakika ara veriyoruz 

arkadaşlar. 

 

 

 II. OTURUM 

 

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:   Evet hazırız sanırım arkadaşlar yerlerimize  

geçersek tekrar oturumu açalım. 

Değerli meclis üyesi arkadaşlarım Kıymet Basın mensupları  Emekçi arkadaşlarım, 

Siyasi partilerin çok kıymetli katılımcılar yöneticileri  ve Değerli Gemlik halk Şubat ayı 

olağan  meclis toplantısında Arkadaşlarımızın aktardığı eleştiriler öneriler için kendilerini 

Öncelikle teşekkür ediyoruz. 
Malum Şubat ayı deyince gerçekten içimizi burkuyor 6 Şubat depremini hatırlıyoruz 11 ilde gerçekleşen ve 

nerdeyse iki ilin  tamamen yok olduğu bir deprem sürecini yaşadı bu ülke. Depremler bitmeyecek.  Bizlerde aynı 

korku  aynı stres içerisindeyiz.  Bugün bir acı kaybımız oldu.  

--Mehmet  DEMİR Meclis Üyesi:  Başkanım pardon özür dilerim sözünü kesiyoruz 

ama Bizimde konuş isteğimiz vardı.  Talebimiz  

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:   görmedim Mehmet  Ben bitireyim sonra sana 

vereyim başladım artık  

--Mehmet  DEMİR Meclis Üyesi:  Tamam başkanım 

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:   Sorular olacaksa  yazayım.  

--Mehmet  DEMİR Meclis Üyesi:   aslında vardı iki tane konu.  

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:    Peki  Ben öncelikle  

--Mehmet  DEMİR Meclis Üyesi:    çok kısa bizimkiler.  

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:     girişi yapayım. Ondan sonra ana sorulara 

geçince şey yapayım  

--Mehmet  DEMİR Meclis Üyesi: Tamam başkanım.  

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:     ben sana söz vereyim peki. Evet bizim 

Çocukluğumuzun abisi gençliğimizin abisi Zeki Abi Zeki GEMİCİOĞLU Gemlik'te adaletin 

hukukun temsilcisi Sporun,   hakikaten farklı bir rengiydi  Zeki Abi bizler için. Gemlikspor 

sevdalısı iyi bir Fenerbahçeli hepimizin bugün üzüntü ile  uğurladığımız  Zeki Abimizin 

Mekanı cennet olsun. Tabii diğer bir acımız da yine Ocak ayında Uğur Mumcu adaletin 

kırılmayan kalemi aydınlığa delen o  cesur kalemi ile Türkiye'nin farklı bir bakış açısı farklı 

bir umut olmuştur Uğur Mumcu Genç gazeteciler Uğur MUMCU'ya örnek alıyorlar.  

Diğer tarafta Ani devlet baba devlet Baki devlet dediğimiz o devletin gerçek yüzünü 

sevecenliğine sıcaklığını gösteren Bir Gaffar Okan var ki Diyarbakır bütün ezberleri bozan 

davranışlarıyla yaklaşımıyla Halkçı yaklaşımıyla bir devlet adam göstermiş yine maalesef 

hain pusularda Can vermiştir Mekanları cennet olsun diyorum ben. 

 Bolu Kartalkaya'da ki 78 vatandaşımızın mekanları cennet olsun. İnşallah bir daha ülkemiz 

bu tür felaketlerle karşılaşmaz.  Sayılar oldukça yüksek arkadaşlar gerçekten. Sayıları 

söylesem  İnanamazsınız.   Ama bu çok siyasi bir noktaya gireceği için ben çok girmek 

istemiyorum .Bir de  dün Serbest bölge Kavşağında meydana gelen trafik kazasında 

vibracoustic  çalışanlarımızdan 7 kişi   Devrilen minibüste yaralanmış İkisinin 5'inin durumu 

gayet iyi hiçbir şey yok.  Fakat bir tanesinin omurilikte bir sıkıntı vardı.  Diğerinde bir kafa 

travması vardı. Ben Kaza sonrasında genel müdürleri ile görüştüm. Durumları iyiye doğru 

gidiyor Allah kazadan beladan vatanımızı milletimizi korusun diyoruz. Mehmet Bey buyur 

gel.  Tabii ki teşekkür  
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--Mehmet  DEMİR Meclis Üyesi: Sayın Başkan değerli meclis, Çok değerli 

katılımcılar hepinizi Şahsım ve Milliyetçi Hareket Partisi …….. kalbi duygularımla 

selamlıyorum. 

Sayın başkanım Milliyetçi Hareket Partisi olarak Gemliğimize   Vizyon katacağı ayağı 

yere basan uygulanan bir projeler ile meclisimizde Sizlere ve Gemlik li hemşerilerimizle  

sunum yapmaktayız. Mesela bunlardan biri geçmişte  genpark AVM olarak vermiş 

olduğumuz projeydi. Ne yazık ki bu hafta sonu bir iş gereği gittiğim Özdilek AVM’ de 3 defa 

aracımla dönerek park yeri  aradım.  Ne yazık ki biz bu projeleri hayata geçiremeyerek  

Halkımızı farklı ilçelerdeki yerlere mecbur bırakıyoruz Grup sözcümüz Sayın  Avukat Kaan 

Bey'in daha az önce ifade ettiği gibi Gemliğe vizon katan projeler ile karşınıza çıkıp yapıcı bir 

yol izleyeceğiz bir proje ile devam etmek istiyorum. Flash'ta olan İskele projesi evet aşağı 

doğru iniyoruz zaten görsel gelecek. Evet aşağı görsel gelecek. Başkanım bu İskele projemiz 

Ailelerimizin misafirlerimizin gönül rahatlığı ile götürebileceğimiz Taze Deniz ürünlerinin 

satışının yapıldığı aynı zamanda da deniz ürünlerinin konumlanmış,  deniz üzerine 

konumlanmış harika bir manzara eşliğinde tezgahtan seçtiğimiz ürünlerin  yiyebileceğimiz 

restaurantların olduğu Gemliğe vizyon katacak, aynı zamanda da kira getirileri ile maliyetini 

kısa vadede karşılayacak bir projedir. İnşallah bu projede geçmişte olduğu gibi 

Sunumlarımızda kalmaz. 

Bir ayrı konu ise Gemlik amatör balıkçılığı Denizli ve çevre koruma ve Yaşatma 

Derneği'nin üyelerimizin %83’ bir  arış ile karşı karşıya  kalmalarıdır. Peşin ödemeleri hâlinde 

11.000 lira Taksitleri ödeme halinde  de 18.000 lira talep ediliyor.  Peki bu bedelin  

karşılığında ne gibi hizmetler alıyorlar? Güvenlik hizmeti mi alıyorlar.  Hayır. Kameralar 

çalışıyor mu?  Hayır.  Tonozların  bakımı yapılıyor mu?  Hayır. Hiçbir şey,  hiçbir şey 

yapılmadan bu ücretler talep edilmektedir. Peki başkanım Biz bu Balıkçı Derneği ile alakalı 

geçmişte bir sunum yapmıştık burada. Onların orada tuttukları Kendi ürünlerini halkla 

buluşturacak bir proje ödevini tekrar sunmuştuk. işte  altı buzhane. üst Satış yerleri olan.  Ne 

yazık ki Projede sunumda kalmıştır.  Bu konunun meclis yetkisinde olduğundan düzelterek 

düzeltme yapılarak Zammın enflasyon oranında çekilmesini   ve de uygun bir vadede 

alınmasını talep ediyoruz Başkanım en önemli konuda zaten az önce de oynatmayı geçtiniz. 

…..Dernek yöneticileri varken Biz bunu sözlü bir önerge olarak verelim  ve de bunu şu anki 

mecliste oylatmayı  talep ediyoruz. Saygılarla.  

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Teşekkür ederim ışıkları açar mısınız arkadaşlar 

--Şükrü AKSU Meclis Üyesi: Başkanım  zaten bu konuda Grubumuzun önergesi 

var size de verildi.  

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı : tabi tabi zaten var arkadaşlar ben onu  

söyleyeceğim.  Peki  var mı arkadaşlar başka konuşmak istiyorum Buyurun Tuncer Bey.  

--Tuncer YALÇIN Meclis Üyesi: ……………….. 

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı : Arkadaşlar mikrofon sesini açalım 

--Tuncer YALÇIN Meclis Üyesi:  Her seferinde sorduğumuz birçok soruya cevap 

vermeyip bizlere tekrara düşürüyorsunuz.   Dersinize  çalışıp gelin. Aynı şeyler üzerinden 

siyaset yapmayın diyorsunuz. Siyaseti yapan kim acaba? Not almanıza not almanıza gerek 

yok.   Ben bizzat  soruları verdim. Yine çok laf elinizden gelen sadece tır parkı mı?  Tır parkı 

yapılacak yerleşke daha önce Milliyetçi Hareket Partisi'nin vermiş olduğu proje ve önerge 

Burada açabilir miyiz başkanım? 

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı : Tabii tabii 

--Meclis Üyesi: Bağ-kur Sanayi Sitesi  

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı :Ne 

--Meclis Üyesi: Bağ-kur Sanayi Sitesi  

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı : Bağ-kur Sanayi Sitesi mi? 

--Tuncer YALÇIN Meclis Üyesi:  Yok tır parkı yapacağımız yere. Bizim yaptığımız  

kendi projemiz Sanayi Sitesi. 

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı : Koyun arkadaşlar 
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--Ömer Faruk  Bilgi İşlemci:  Video mu pdf mi?  

--Tuncer YALÇIN Meclis Üyesi:  Videoyu açarsak daha iyi olur.  

--Meclis Üyesi: tamamdır.  

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı : Tamam Işıkları açalım arkadaşlar  

--Tuncer YALÇIN Meclis Üyesi:  kendi enerjisini üreten ve ufak esnafımıza can 

simidi olacak Sanayi sitemiz. Hamidiye Mahallesi Fatih Caddesi Termal işletmenin karşısında 

550 Ada 15 parselde bulunan belediyemizin taşınmazında,  taşınmazında çevrede çocuk parkı 

bulunmadığından çocuk parkı yapılmasını istiyoruz. 

Parkın adında haince bugünlerde öğretmen olacak ülkücü şehit Fırat 

ÇAKIROĞLU'nun adını konmasını talep ediyoruz. 

Sayın başkanım Gemlik spor milli takımımız için kalıcı general etmek istiyor 

Arkadaşlar bunun için bir çözüm var mı Bir yer vereceğiz mi? 

Asım Kocabıyık Camii Bayanlar tuvaleti ücretli oraya Personel göndermişsiniz.  ama 

Erkekler tuvaleti ücretsiz bayanlar tuvaleti ücretli orda 

 Küçük Kumla'da cam tuvaletler temizlenmesi.  

Belediyede her ay bir müdürlük değişiyor Değişmektedir değişen kişilerin her ay 

mecliste bilgilendirmesini istiyoruz sizden  

40 milyon kredi çekildi.  neden Nerede kullanıldı? 

 Terminal girişi hala çözülmedi neden bununla alakalı projemizi önümüzdeki  ay  

sizlere Sunacağız.  

Arsa satışları yapıldı.  Buradan elde edilen gelirler nereye kullanılacak? 

Sosyal Konutlar satışları yapıldı Sevgili Fatih Abiciğim.  Ne kadar gelir elde edildi, edilen 

gelirler Bu fondaki tutarla beraber Toplanıp neden orda yarım kalan daireler tamir edilmiyor 

,10 aydan beri. 

Gemtar A.Ş.’ye   tahsis edilen zeytinlikler burada biz az önce  Erdi kardeşimle de 

görüştük kendi  Çabamızla  Milliyetçi Hareket Partisi olarak yerleri gezdik bunların birçoğu 

değerli yerler başkanım. Ve de önümüzdeki sene mahsul veremeyecek yerler bakıldığı halde 

mahsul verebilecek yerler değil. Yarınlarda öbürsü günlerde bunları satışa çıkartırsak bu 

zeytinliklere yaptığımız Ücret masraf Kamu zararı olmaz mı?   

Belediye denetim komisyonu olarak iktidar ve muhalefet üyeleri olarak birlikte 

çalışmaktayız Gördüğüm kadarıyla bu iki şirkette personel ve giderleri Gemlik Belediyesi 

ödemekte. Neden ısrarla denetlenemeyen İlçe başkanımızın sayısal Servet Pehlivan'ın bit 

canlı yayında  kendi açıklaması var. kendi beyanı. Denetlenebilir Bence de denetlenmesi 

lazım demişti. Sizin söylediğiniz ama yapmadığınız şeffaf belediyecilik bu. 

  Gine denetimde denk geldi Biz 3 tane sandalye alamazken Sandalye kıyamazken 

hemşeri derneklerimize  çadır kiralıyoruz. Çadır kiralamanın manasını çözemedim çok büyük 

bütçe ayrılmıştı çadır kiralamalarına. Sizin de bilginiz olsun başkanım 

Sonuç olarak biz Bizler Milliyetçi Hareket Partisi olarak dersimize iyi çalışıyoruz 

Çalışmayan ve Lafla peynir gemisi yürütmeye çalışan sizlerin hiç mi vicdan borcunuz  yok 

değerli Gemlik'teki hemşerilerime  Saygılarımla 

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı : Teşekkür ederiz. Buyurun Fatih  Bey. 

--Fatih UZUN Meclis Üyesi: Gemtaş’ın denetlenmesi ile ilgili  cevap vermek 

istiyorum.  

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı : Buyurun 

--Fatih UZUN Meclis Üyesi: Şimdi Tuncer  kardeşim sana geçen Denetim Kurulu 

komisyonunda da istediğin zaman gelip Gemtaş’ın  evraklarını her zaman bakabileceğiniz 

söyledim şöyle bir sıkıntımız var. Şimdi belediye iştirakleri normal ticari işletmeler 

Dolayısıyla ben biliyorsun Kent lokantası'na satın alım yapıyorum ya da bir hizmet 

vereceksek te  ihaleye çıkıyoruz. veya ihaleye giriyoruz.  Şimdi hesaplarımızın kamuoyu ile 

paylaşılması Sen de bilirsin senin de bir şirketin var. Basiretli bir Yönetici olarak şunu 

yapmam gerekiyor. Eğer benim borcum alacağım kamuoyuna açık şekilde olursa . Benim  

maliyetlerim  arta bilir. Şöyle olabilir. der ki bunun çok borcu var bana parayı ödeyemez O 
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yüzden ben işte 10 liraya vereceğim   şeyi  15 liraya vereyim.  Ya da tam tersi de olabilir o 

yüzden zaten şeye de aykırı Ticaret Kanunu'na da bunları şeffaf şekilde açıklanması ve  ama 

biz Devletimiz  zaten beyan ediyoruz bunları.  Devletimiz her zaman denetleyebilir Sayıştay’a 

da tabii Şunu da söylüyorum ayrıca isteyen dileyen Meclis üyesi Arkadaşlarımız ne zaman 

olursa olsun orada personelimiz var Bana sormanıza da gerek yok. İstediğiniz  faturaya 

bakabilirsiniz İstediğinizi ödemeye bakabilirsiniz hiç sorun yok. Teşekkür ederim. 

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı : Peki teşekkür ederim   Arkadaşlar var mı söz 

almak  isteyen Buyurun Mustafa Bey,  

--Selim YAVUZ Meclis Üyesi: Başkanım Mustafa Bey konuşana kadar Tuvaletlerin 

bayanlara ücretli erkeklere ücretsiz olması bir pozitif ayrımcılık m?  Merak ettim. Yani 

bilmiyordum 

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı : Cevap vereceğim ona.  Tuncer   atlamayalım 

diye yazılı getirmiş. 

--Mustafa DURAN Meclis Üyesi: Selamünaleyküm Kıymetli başkanım değerli 

meclis üyeleri sevgili Gemlik Öncelikle hepinizi sevgi saygı ile selamlıyorum Bugün rahmetli 

olan Zeki Abimize Allah'tan rahmet diliyorum. 

 6 Şubat depremi ile ilgili  Ölenlere rahmet diliyorum .Yakınlarına başsağlığı Allah 

ülkemizi bir daha böyle felaketlerle sınamasın inşallah. 

Zeki baba  anarken  Gemlik spora verdiği katkılardan dolayı Kendisine çok teşekkür ediyoruz 

beraberinde Faruk babayı da bize hatırlattı Gemlik için büyük bir değerdi  onu da rahmetli 

anıyoruz.  

Başkanım benim paylaşmak istediğim konu Bireysel sporlar ile alakalı 48 kiloda 

Türkiye Birinci olan  Kızımız olan Ayşenur BOŞKÜP   Türkiye birincisi oldu bayanlarda . Bu 

da bize Spor Sadece futboldan ibaret olmadığını bir kez daha hatırlatmış oldu. Kendisine 

sizlerin huzurunda tekrar teşekkür etmek istiyorum. 

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı :  Gemlik Belediyespor kaç branşta faaliyet 

gösteriyor başkanım. 

--Mustafa DURAN Meclis Üyesi: Gemlik Belediyesi Spor 11 branşta yaklaşık 1600 

sporcu ile hizmet veriyor  Başkanım. 

Bu anlamda Biz bireysel sporlara daha fazla önem vermemiz gerektiğinde bir kez daha 

hatırlamış olduk.  

Bireysel sporlarda maalesef ki Gemlik'teki kaynaklardan çok kısıtlı şekilde 

faydalanabiliyor Yani Başkanın burada benim bir önerim olacak. Gemlik'teki kaynakların 

SPOR A.Ş. oluşumu veya  kulüpler birliği gelirlerinden bundan sonraki süreçte Bizim 

bireysel sporlarda Ulusal ve uluslararası müsabakalarda Gemlik’i   tanıtmak Gemlik'e yeni 

şekilde temsil etmek ve Gemliğin adını duyurmak adına bu kaynaklardan %50 sini futbola 

ayırırsak diğer %50 sinde bireysel sporlara ayırmamız gerektiğini düşünüyorum. Branşlara 

eşit şekilde yaklaşılması gerektiğini düşünüyorum. Çünkü hepinizin bildiği üzere 

gençlerimizin durumu ortada. Biz bu gençlerimizi ne kadar çok sporun içine çekersek o kadar 

gencimizi kurtarmış olacağız. O kadar ailemizin duasını almış olacağız.  Sporun siyaseti 

olmaz. Siyaset üstüdür. Dolayısıyla bu çocuklarımızın çalışma alanlarını ve imkanlarını ne 

kadar artırabilirsek  ne kadar iyi şartlarda hizmet sunarsak  o derece başarılı olacaklarını ve 

Gemliğimizin adını daha yukarılara taşıyarak Avrupa arasında duyacaklarını ben yürekten 

inanıyorum. Bunun içinde buradaki herkesin Siyaseti  bir tarafa bırakıp bu konuya destek 

olmasını istiyorum. Hepinizi saygı ve sevgiyle selamlıyorum. 

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı :  Teşekkür ederim Değerli arkadaşlar  Sorulan 

sorulara cevap almadan önce Katılan  müdür arkadaşlarımızı İsimlerini söylemek istiyorum. 

İmar ve Şehircilik müdürlüğümüze Ahmet Bahadır BAYRAK atanmıştır. Sağlık İşleri 

Müdürü kadrosuna Derya Uğur ÖNCÜ, Emlak istimlak Müdürlüğü Mustafa YUŞAN,  Kültür 

ve sosyal İşleri Müdürlüğü kadrosuna ise Hüseyin  TURHAN,  atanmıştır. Bilgilerinize arz 

ederim. 
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Aynı zamanda Fen İşleri Müdürlüğü'ne de Hasan Tahsin AYDIN atanmıştır. Bu 

bilgiyi de verdikten sonra soruları yanıtlamaya geçelim oldukça fazla bir soru listesi var. 

Atlamayalım yoksa yazılı geliyor. 

 Evet öncelikle şunu itiraf etmek gerekir ki bugün herkesin tabii ki Biz belki de 

hoşumuza gitmeyen eleştiriler olabilir ama önemli olan dozunda ve kararında üslubu ile 

alakalı Çok güzel bir meclis toplantısı olduğunu söyleyebilirim hepinizin gayretleri ve   

davranışlarından dolayı çok teşekkür ediyorum. 

Şimdi ilk önce  Kaan arkadaşımızın kentsel dönüşüm projesi ana caddelerin AFAD 

için düzenlenmesi şu şeyi vardı Sorusu vardı Arkadaşlar daha önce de söyledik biz 

geldiğimizde 2. ay itibariyle bir kentsel dönüşüm masası kurduk ve 3 tane Uzman arkadaşımız 

şu anda şehir plancısı Mimar ve Harita mühendisi arkadaşımız çalışıyorlar. Proje tarafı biti 

artık plan tarafının İhalesine geldi bununla ilgili de  biz …….. görüştüğümüz orada 

tanıştığımız Kentsel dönüşüm Daire Başkanlığı İstanbul şubesindeki müdür arkadaşımızla dün 

Telefonla görüştük genel müdürüne konuyu anlatmış ve Gemlik'te üzerinde bir toplantı 

yapacağız onlardan Davet bekliyoruz gününü onlar hem söyleyecekler Biz de Desenli 

programda Hiç bakmadan Toplantıya davet mutlaka icabet edeceğiz.  Teknik ekibimizle 

birlikte elimizdeki daha önce bize verilen Ev ödevlerini alarak gideceğiz onu da söyleyeyim. 

şimdi bu paralelde yine Mehmet arkadaşımızın söylediği  Kumla  Var doğru Kumla Mahallesi 

3 ay kullanılıyor ama önceliğin Kumla’dan  başlarsak Kumla konusunda çok ciddi eleştiri 

alırız enerjimizin ortasındaki ordaki yazlıkçıların  bulunması vesaire gibi.  Gemlik'te daha 

önce başlanmış Vatandaşlarla görüşülmüş bir noktaya gelinmiş Ya ben çok fazla geçmişi 

kurcalamıyorum.  Çok doğru bir şekilde ifade etti  Mehmet arkadaşımız projenin aslında 

bugün itibariyle geç bazı şeyler o gün itibariyle geçerli olabilir mi bugün itibariyle geçerliliği 

yok maalesef. Biz de bu nedenle tekrardan güncel hale getirip Söylediğiniz Çok doğru bir şey 

var mutlaka bunu el birliğiyle ve platform halinde yapmalıyız yani burada uzman kişilerin bir 

araya geleceği ama son ayağımız kaldı o da İstanbul'a yapacağımız bu hafta içinde olur. 

Haftaya olur. Arkadaşlar Kentsel dönüşümün  başındaki arkadaşlarımızın bizi davet 

etmesinden hemen sonra bir araya geleceğiz mutlaka. Ev ödevleri noktasında  bir araya 

gelmemiz ve daha önce de hep söyledim ben Gemlik için bir Lobileşmemiz   gerekiyor Bunu 

siyaseti bir tarafa bırakın arkadaşlar yani Gemlik gerçekten elden gitmesin. Suç oranı olarak 

en yüksek Ilçelerden bir tanesi ileride geçmiş vaziyette onu da söyleyeyim diğer tarafta 

deprem riski var. Seçim boyunca bir tanesi yapısal yıkım  bir tanesi toplumsal yıkım Ve 

bunun için de İşte Gemlik belediye sporumuzun 11 branşta ve 1600 küsur  Sporcusu ile 

aslında toplumsal yıkama vanayı kapatarak musluğu tamir etme çabamız görüyorsunuz. 

   Yine Yetenek Sizden destek bizden projesi ile bugün yeni atan İlçe milli eğitim 

müdürümüzü de ziyaret ettik. Projeyi kendisine anlattık. Sayın Kaymakam Beyimize de arz 

ettiğimizi ve bir protokol dahilinde O projenin de yine 7 branşta devam ettiğini 9 tane 

hocamızla birlikte. Bunun  Gemlik’e   belki   şu an itibariyle değil ama 19 Mayıs'ta İnşallah 

toplu bir gösteriyle ile ilerlere  İlerisi için ne kadar umut verici olduğunda görmüş olacaksınız.   

Tabi aynı zamanda Biz kentsel dönüşümle ilgili çalışırken de Gemlik'te olası bir depreme 

karşı nasıl hazırlıklı olmalıyız konularına İl  AFAD müdürlüğümüz ile birlikte çalışıyoruz. 

Geçen gün İl AFAD  müdürümüz bizi ziyaret ederken aynı zamanda Gemlik'te gerçekten 

takdire şayan çalışma örneği gösteren Mali afet gönüllüler Dernek başkanımızı da çağırdık.  

Yusuf YUMRU arkadaşımızı Çünkü Bundan sonraki bütün süreçlerde yanımızda olmasını 

işte Kentsel dönüşüm için kuracağımız Platform gibi yine depreme hazırlık olma noktasında 

da Belediyeden  bir ekip  yine akreditif olmuş bir Ekip komple bizim Gemlik olarak depreme 

hazır bir  hala gelmemiz konusunda teyakkuza geçmemiz kaçınılmaz görünüyor bu noktada 

Onu söylemek gerekir. 

Emek sarfeden herkese çok teşekkür ediyoruz Bunun içinde Gemlik pilot  İlçe olarak 

gösterilmesini istedik İnşallah  İl AFAD  müdürümüz gerekli temaslar yaparak buranın pilot 

olmasını yine siyaseten de Sizlerin de çok büyük desteğine ihtiyacımız var onu da söyleyeyim 

Arkadaşlar bu konuda bizim lobileşmemiz  ve burayı   Bizim kentsel dönüşüme girmeden 
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önce daha önce sizin söylediğiniz aslında orada bir karışıklık olabilir sizinle bilgi eksikliği 

olabilir söylemek 75 dönümü biz istedik.  Daha önce de verilmemişti sonra bize red cevabı 

geldi. Sonra Kiralamaya  gittik ona takılmıyoruz.  Yine biz Projemizi verdik ve geçici yaşam 

alanı oluşturmak için çabalarımızı devam edeceğiz Bununla ilgili İl Afet müdürlüğümüz de 

bize destek olacak onu da söyleyeyim size. 75 dönümlük bir  yer geçici yaşam alanı 

oluşturduğumuzda en azından insanlara yaşayabilecekleri bir alanı göstermeliyiz. Ticaret 

Sanayi Odası'nın Bu konudaki tecrübelerinden faydalanacağız. Çünkü Hatay'da kurdukları bir  

konteyner kent var Gemlik Belediyesi ile birlikte ikimiz tecrübeleri ve diğer kurumların 

tecrübeleri ve destekleriyle İnşallah yaşam alanını kurduğumuzda  Mehmet arkadaşımızın 

dediği gibi kentsel dönüşüme hemen bugün başlayamıyorsunuz  arkadaşlar yani bakın 8 aydır 

bir proje aşaması geçirdik.  bütün verilerin hepsi, bütün zemin etütleri,  Bursa da 3 tane ilçe 

var.  Bunlardan bir tanesi Osmangazi, Yıldırım  ve Gemlik  Bursa Büyükşehir Belediyesi'nde 

bizim Gemlik’in  risklerinden dolayı öncelik  Plan açısından önceliklendirilmesi  gerektiğini 

Salı günü kendisine aktardık dedi ki mutlaka Biz Gemlik olarak önceliklendirilmeliyiz.  

Neden Çünkü Bundan bundan dolayı Yapı stoku olarak depreme direnci Şükrü Bey'in de 

ifade ettiği gibi Allah korusun herhangi bir depremde olası bir 7 şiddetindeki depremde yapay 

zekanın simülasyonuna göre 48000 kişi hayatını kaybediyor az bir sayı değil. Korkunç bir 

sayı Yani bir Gemlik özelliğinde Gemlik’in  yarısı yok demektir. Bunun için çalışıyoruz 

platform konusunda hemfikiriz onda hiçbir sıkıntı yok. Bence olmalı da çünkü neler 

yapıldığını Gemlik’in Tarihini yansıtacak Gemlik’in  hakim rüzgarlarına hava kanallarını 

yağmurun düştüğü yerleri Gemlik’i  biz sadece depremle konuşuyoruz ama Gemlik'te bir su 

baskını tehlikesi de var Bunu da iyi görmek,  iyi analiz etmek lazım bütünsel bakım  plana 

bütünsel bakmaya çalışıyoruz. Bilginiz olsun bu konuda çalışmalarımız devam ediyor. Vizyon 

projeler.  Elbette ki vizyon projeler tabii ki yani hepimiz de bir vizyon proje yapalım İstiyoruz 

…………… o kadar çok şey söylenmiş ki şimdiye kadar biz  önceliğimizi Dediğim gibi 

Öncelikle toplumsal yıkım noktası,  diğer tarafta da Yine depremle ilgili ama diğer taraftan da 

ufak tefek yine hayata dokunacak şeyler yapıyoruz. İstinat duvarlarımızı güçlendiriyoruz, 

Çocuk parklarımız yapıyoruz, Yollarımızı yapıyoruz Kuzey imar planlarını açıyoruz. 

Belediye ile ilgili şey söylediniz bir meclis toplantı salonumuz yok diye. Düşüncemiz şu ki 

Kaymakam bey ile de aynı görüşteyiz Bence Kuzey imar planlarının bir köşesinde 

Kaymakamlığı, bir kösesine  belki  Devlet Hastanesi yakınlarında o bölgenin canlandırılması 

ve oradaki halkının kendini Bangladeş halkı olarak Tabir etmesinin de belki önüne geçeriz.  

Çünkü oradaki insanlar hakikaten bu geçmiş zamanlar için söylüyorum kendilerini ihmal 

edilmiş görüyorlar. Bir sürat önümüzdeki geçmiş haftalarda oradaki yolları açtık şu anda 

parkler,  Parke taşları devam ediyor. Havalar iyi oldukça da İnşallah asfalt ihalesi gerçekleşir 

bir asfalt ihalesine çıktık.  Gelir gelmezse önceliğimiz o. Vatandaşlarımızın oradaki 

mağduriyetlerini gidermek olacak.  Bunu da Eşref Dinçer Mahallesi özelinde söylüyorum 

özellikle söylemek gerekir.  

Meclis toplantı salonu için  kesinlikle haklısınız  bize yakışmıyor aslında. Arkadaşlar 

açık açık yürekli olmak lazım. Diyorum ki geldiğimiz günden beri ortalama Bize gelen para 

19,5 milyon Bizim aylık zaten maaş giderimiz 40 milyon Siz aradaki 20,5 milyonluk şey 

nereden toplayacaksınız imardan mı   tahakkuk ve tahsilat inanılmaz Bir şey var.  İnsanlara 

icra mı hani evet yazı ihbar şeyler gönderiyoruz ama herkes çok zor durumda. Böyle 

ekonomik şartların zor olduğu esnafın gerçekten 

dükkanına belki de siftahsız kapatan bir çok esnafımız var. Biz bunlara da dikkat 

etmeye çalışıyoruz aslında o sosyal dengeyi de kurmaya çalışıyoruz. 

Diğer taraftan 40 milyona kredi çektiniz.  Ne yaptınız dediniz. Tabii sadece 14-15 kişi 

emekli olmadı yaklaşık bir 30 kişiye yakın hata 40'a yakın pardon bir arkadaşımız işten 

ayrıldı. Onların tazminatların verilmesi.  Vadesi gelmiş bazı borçlarımız vardı ve 

beklediğimiz satışlar vardı özellikle hisseli satışların gerçekleşmemesi  İnsanlarda para yok 

almıyorlar.10  tane yerden  ancak 3 tane satabildik. Size de  söyledik daha önce. Bunlar 

gerçekleşmiş olsaydı elimiz çok rahatlayacak krediye bile gerek kalmayacakta ama   onu 
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söyleyebiliriz. Yani Keşke Mesela bizim de O zaman 53 milyon dolarlık bir satışımız olsaydı 

da  emin olun ne vizyon projeler yapardık.  O AVM’yi kesin yapardık.  Alparslan’a  bu arada   

buradan teşekkür ediyoruz Ben ilk Proje çıktığında Kendisini tebrik etmiştim. Demiştim ki 

gerçekten en azından giriş ve çıkışlarında Gemlik'e özel  Gemlik'e özendirecek bazı projelerin 

olması lazım işte bu da tam da olması gereken bir projeydi. Seçim çalışmalarında da o 

bölgedeki bütün esnafların dükkanları tek tek dolaştım ben İnsanlar oradaki vatandaşları 

esnafları mağdur etmeyecek şekilde onlara hisse vererek Bence o projeyi ortak etmeliyiz 

Hakları da verilebilir ayrı mevzu insanlar Benim hakkımı verin ben giderim  diye bilir ama 

öncelik ve tercihlerini orada yaşayan, orda hayatlarını geçiren ve geçindiren insanlara 

vermekte fayda var Proje değişebilir günü şartları farklı Şimdi farklı bir belki projede 

oluşturulabilir onu da söyleyeyim. 

İskele projesi Mehmet senin şimdi tabii konteynırlar var düşünce güzel Ben 

takılmıyorum şeye düşünce güzel.  Hatta ben şöyle bakmıştım. Amerika'da bir  Şehirde 

gerçekten  bir buçuk katı daha uzun bir iskele  düşünün.  Biraz daha iki kat genişliğinde  yan 

tarafında tamda söylediğin şekilde  Restaurantlar var. En uca da onların Temsiliyeti olan 

Beyaz Saray gibi bir restourant koymuşlar Yani onun gibi. Biz de burada farklı bir şey 

yapabiliriz yapılabilir mi yapılabilir ama şunu da unutmamak lazım iskeleler maalesef Bursa 

sahillerin hepsi Bursa Büyükşehir Belediyesinde Bursa Büyükşehir Belediyesi içinde yine de 

yani hani söyleyebilirsin yani Cumhuriyet Halk Partisi öyle bakmıyor bakın Samimiyetle 

söylüyorum Mustafa Bozbey  bütün herkese 17 ilçeye daha eşit bakıyor. Bizim söylememiz 

de Mustafa Bozbey şu Ben bu hafta içinde de söyledim.  Bakın dedim Başkanım biz 

isteyebiliriz sizden. Ama asla şunu yapmayın. Bizim istemediğimiz Bize yapılmasını 

istemediğimiz bir şeyi siz başkasına asla yapmayın. Yani bugün Orhaneli bir şey gerekiyorsa 

O bizim Parti'den değil öncelik Ben Gemlik'e vereyim Bizimki ertelenebilir ise Bizimkini    

ertele   dedim bak böyle yaklaşırsak böyle adil olursak bir noktaya geliriz. Bunu bütün 

samimiyetimle söylüyorum Ben söyledim bunu mu Mustafa BOZBEY’e.  Mustafa 

BOZBEY’inde  aynı  düşüncede olduğunu biliyorum. Belki de şimdi diyebilirsiniz yani 10 ay 

Bursa Büyükşehir Belediyesi neden size yardım etmiyor, gerekçeleri aslında böyle daha 

öncelikli olan yerler vardı ve onlara ama Gemlik’e  sıra gelecek mi Tabii ki gelecek. Biraz 

sabredelim.  

Terme konusunu sordunuz.  Terme konusu Ben bir kere girdim içine dolaştım daha 

müteahhit teslim etmemişti. Şunu söyleyebilirim arkadaşlar proje olarak kötü bir proje Yani iç 

dizaynı dışarıdan güzel görünüyor ama İçi Tam da Terme konseptinde değil Şimdi bazı şeyler 

devreye alınmadan önce 1,5 katıyla test edilir yani Mesela bu Borular olur bu vanalar olur 

vesaire olur Yapılan testler sonucunda Maalesef çok olumlu sonuçlar gelmediği için Onların 

şu anda bakımları tamirleri  vesaire yapılıyor devreye alınacak Çok fizibil gelmiyor yani. 

Mustafa Bozbey de aynı soruyu sordum ben dedim ki ya başkanım Sıkıştırıyor. Kendisi anlat 

En uygun şekilde nasıl açabilecek ise ve hazır olursa o zaman açacak şu anda tarihle ilgili bir 

şey söyleyemem ama çok uzun tarih olmaz diye düşünüyorum. Çünkü tarih verdikçe bu beni 

bağlar Bursa Büyükşehir Belediyesinin fen işleri bölümü bu konuyla alakalı çalışmalarını 

devam ettiriyor. 

Yarım kalan Mescit ve katlı otopark üstü ile ilgili soru geldi Kumla’daki  yarım kalan 

Mescit ile ilgili  Biz ordaki muhtarımız ile konuştuk.  Buranın Sağlık Ocağı olmasını ordaki 

sonuçta bir yere bir şey yapacaksanız ordaki vatandaşlara  soracaksınız.  Oranın Sağlık Ocağı 

olması konusunda bir talebi vardı Bunun da tabii meclise gelmesi lazım.  Yaza  doğru açıkçası 

biz  öyle düşündük  açıkçası. bize Muhtara dedi ki şu anda bir şey yok Kumla'da ama En 

azından bunun Yaza doğru ilkbaharda Gündeme getiririz De o şekilde Vatandaşlarımızın eşit 

dersimiz yaparız Sağlık Ocağı derlerse Sağlık Ocağı yaparız dedi onu da bilginiz olsun. 

Katlı otopark üstü spor salonu ile ilgili bu biliyorsunuz daha önce Yapılmış fakat 

durdurulmuştu Orada Milliyetçi Hareket Partisi belediye meclis üyelerine çok teşekkür 

ediyoruz Cumhuriyet Halk Partisi meclis üyelerimiz birlikte yaptıkları çalışmalar oranın 

çatısının üstünü kapatılmış ve artık bundan sonra da uygulama noktasına geldik. Fakat kaynak 



Sayfa 30 / 38 

 

aktarımı ve kaynak bulunması gerekiyor. Eğer yapmak isteyen sponsor arkadaşlarınız varsa 

ismini de verebiliriz firmalara Ona da açığız Yani bu konuda da bir destek bekliyoruz.  Eğer 

bulabilirseniz neden olmasın teşekkür ederiz  diyelim yapana.  

--Selim YAVUZ Meclis Üyesi: Başkanım…. Şükrü DEVİREN ismini…..  

--Şükrü DEVİREN  Meclis Başkanı:  Kurban olduğum 

--Selim YAVUZ Meclis Üyesi:Ya Şükrü DEVİREN İsminin…. 

 --Şükrü DEVİREN  Meclis Başkanı: ….Kurban olduğum 8 yıl 8 yıl 8 yıl çok 

kıymetli 30 yıllık arkadaşım Burda öyle bir eser bırakmamış Sen ben daha bir  yıl olmamış 

benden bekliyorsun sana çok teşekkür ediyorum. benden beklentilerin ve benim kapasitem  

--Selim YAVUZ Meclis Üyesi:……. 
--Şükrü DEVİREN  Meclis Başkanı: Benim benim kapasite mi benim kapasite mi bu 

kadar yüksek görmüş olmandan çok teşekkür ederim ama emin ol öyle olacak bak emin ol 

öyle olacak Onu da söyleyeyim sana Arkadaşlar biraz sabır edin.  Bakın siyaseten düşürmeyin 

Gemlik çok kıymetli bir yer Gemlik yeni çıkan şey var Onu da size söyleyeyim. Yeni çıkan 

kanun var Burada belediyeler artık Antrepo işletebiliyor. Gümrük Müdürlüklerine 5 kilometre 

yakınına ve  gümrük mevzuatına uygun bir şekilde hazırlığımızı yaptığımızda Biz kapalı 

Antrepo işletebiliriz.  bugün Metrekaresi 5 dolardan olduğunu düşünün bizim gelecek olan 

Antrepo yeri biliyorsunuz 2 Tapu geldi bir tapu  daha bekliyoruz. Oradaki şeyi düşündüğünüz 

öz gelir arttırma noktasında Gemlik Belediyesi Çocuklarımızın geleceğini nasıl kurtaracağını 

Biz biraz sabrederiz arkadaşlar. Bakın böyle haybe hiçbir yeri satmayacağız. Şu anda demir 

Çelik'in  de sizin Esnaf şey dediğiniz yer şu  100 dükkan yapılacak olan yer . Bizim orası tabii 

Toplam 11 dönüm ama 8 dönüme bizim. Orası orasını tutuyoruz herhalde arkadaşlar yani 

ticarette şöyledir İyi bir kar elde ettiğinizde satarsınız elden çıkartırsın ama daha iyi bir yerde 

başka bir şey yaparsınız bunu yine burada konuşuruz Biz size sormadan yapmayacağız emin 

olun yani orayı satacağız ama oradaki parayla ne yapacağız bunu göstereceğiz. 8 yıldır Toplu 

konutlar duruyordu işte bir şekilde bir hamle ile Gemlik tipi modeli dediğimiz şeye de yine 

burdaki bütün Sorumluluğu GEMTAŞ’a vereceğiz. Sağ olsunlar orda  Fatih arkadaşımız ve 

yönetim kurulundaki arkadaşımız Arkadaşlarımız teknik ekibi teknik Başkan yardımcımız 

yine İmar Komisyon başkanı arkadaşlarımız Bütün ekip olarak çalışıyorlar. Toplu konuttaki 

paramızı orda kullanarak Oradaki konutlarda en kısa sürede inşallah bir  Etapla  başlayacağız 

ve inşallah  göstererek de devam edeceğiz katlanarak devam edecek.  

Otopark  ilgili çalışmalarımız devam ediyor.  İki tane otopark yerimiz  var. 

Biliyorsunuz bir  Pazar yeri,  Pazar Caddesi hemen arkası kısmındaki alan  birde Ziraat 

Bankası'nın arkasındaki yer.  Sanırım 1 veya 2 yerde bir istimlak sorunu var orda.  Ziraat 

Bankası Bursa Büyükşehir Belediyesi ile konuştuk bizim oradaki payımız %33 arkadaşlar 

Arkadaki Ziraat Bankası'nın arkasındaki Bursa Büyükşehir Belediyesi'ne sıkıştırıyoruz bir an 

önce başlayıp Oradaki bir katlı otopark projemiz de hazırız zaten Orada İnşallah en kısa 

sürede hayata geçireceğiz. 

 Sorulara devam edeyim Termal tesisi konuştuk hava kirliliği ile ilgili ölçme Bursa'da 

doğru 8 noktada olmuş Bu arada bizim Tabii çevre ile ilgili Arkadaşımız Yaşar bey Talepte 

bulundu Bununla ilgili ilk satın almada mutlaka Gemlik’e de  böyle Hava ölçüm cihazı 

takılacak istasyon yapılacak bilginiz olsun arkadaşlar. Öncelik yani Gemlik  Hava kirliliği 

noktasında diğer ilçelere nazaran biraz daha iyi avantajlı körfezden aldığı bu esinti. Bizim 

Hava kirliliğini biraz daha  aza indir giriyor onu da söyleyeyim. 

Gemlik AVM ne olacak Gemlik AVM ile ilgili   Fen İşleri Müdürlüğü Bursa 

Büyükşehir Fen İşleri Müdürlüğü çalışıyor Son raddeye geldi Ordu bazı şeyler vardı tabii 

Otoparkında bir lahit vardı biliyorsunuz Yapıldığı yıl itibariyle şu anki deprem yönetmeliği ve 

oradaki yapılacak olan tadilatlar ile ilgili bazı  şüpheler   vardı o şüpheler ile ilgili bizim 

Kullanılan Projeye uygun betonlar oradaki Yapı malzemeleri nerede tekrar gözden geçirerek. 

Bir iyileştirme mi yapılacak Yoksa sadece giydirmeler mi yapılacak.  Bazı testlerin yapılması 

gerekiyor ki arkadaşlar Ondan sonra Bursa Büyükşehir Belediyesi açıkçası bu konuda çok 
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fazla risk almıyor. Şöyle de yapılabilir Hiçbir şey yapılmaz temizlenir Bütün her şeyi aktive 

edilir Çıplak olarak bırakılır ve Firmalara kiraya verilerek orası tekrar hayata geçirebilir. Ama 

aynı şeyi yaşayabilirdik. Yani açıldığı zamandan sonra Böyle bir Parlar sonra tekrar 

düşebilirdi. O yüzden Ordaki bütün modeli değiştirerek ön cepheyi açarak biraz daha önce 

Bey'i genişleterek Belki oradaki ağaçları başka bir taşıyarak Ordu'daki boyacı arkadaşlarımızı 

öbür tarafa götürerek  O AVM'nin  görünürlüğünü arttırmak.  Yıldırım belediye başkanımızla 

da konuştum. Tabii sadece bunu konuşmadım aslında kentsel dönüşümü de konuştum. 24 

uyumayan  kütüphane şeklinde Saatte bir servisi olacak bir şekilde de böyle bir planımız var. 

Ama siz de takdir edersiniz ki bunlar Hadi ya hemen olacak şeyler değil bunları. Biz sıraya 

koyduk o 10taneden 3 tane sattık.  Emin olun Tamamını satmış olsaydık şimdi 2 tane projeye 

başlamıştık Yani kaynak aktarım yani elbette ki belediyeler ya biz borçlu aldık demek aslında 

çok  Benim tarzım değil tabii ki belediyeler borçlu çalışır yani bunun öyle bir şey yok.  Sıfır 

borçlu Kim mi yani   Böyle bir belediye varsa söyleyin ama Belediyeler dediğim gibi kalıcı 

eser bırakmak adına söylüyorum ben. 30 yıllık arkadaşım bırakmadı ama  ben bırakacağım 

Selim Bey, Sizlerle  birlikte bırakacağım bunu.  Sloganımız  öyle  birlikte başaracağız. Hatta 

bir şeye de senin adını vermek istiyoruz bir önerge verelim diyorum ben Selim Bey. 

--Selim YAVUZ   Meclis Üyesi: 

--Şükrü DEVİREN  Meclis Başkanı: Evet Sokağın adını veririz ya niye olmasın 

Gemlik girişi ile ilgili arkadaşlar karayollarını yeni ziyaret ettik. Bu tamamen emin olun yine 

Bursa Büyükşehir Belediyesi,  Karayolları Bölge Müdürlüğümüz ve yine siyasi partilerin 

lobisi ile olabilecek bir Siz de takdir edersiniz ki Bürokrat buradaki İl Başkanı veya buradaki  

siyasilerden  olur almadıktan sonra  kimse kolay kolay cesaret edemez. Yani ben bunu 

söylüyorum sizlere ama. Hayatın gerçeği de bu müsaade sizin özelinizde    değil yani. Bu 

geçmiş dönemlerde farklı siyasi partilerin olduğu iktidar dönemlerinde Herkesin bir şeyi bu. 

         Hasanağa kampı tahsisi ile ilgili Hasanağa kampının tahsisi Mehmet başkan isteyebiliriz 

aslında yani konuşalım. isteyelim büyükşehirden Siz de destek verin Siz de destek verin  

Selim Bey . 

--Meclis Üyesi:……. 

--Şükrü DEVİREN  Meclis Başkanı: Tamam alalım. Arzu Hanım verelim şeyi 

önergeyi verelim. Tahsisini  isteyelim.   Teşekkür ediyoruz.  Burdan tüm  çoğunluk sizde 

orada siz ne derseniz o olur. Ne biz de istiyoruz. Yarım kalan Mescidi söyledik Emin olun 

bakın Pazartesi günü Fen İşleri müdürlüğümüzde toplantı yaptık teknik ekiple bizim plan ve 

projelerimizi arkadaşlara koyduk tabii Eldeki ile yürümek zorundayız şu anda 

Vatandaşlarımızın önceliği  büyüyen  kent'in yolları çöplerin temizlenmesi bir de çöp derken 

üzülerek söylüyorum bir şekilde beslenen bazı gruplar var bu gruplar kara Propaganda 

yapıyorlar.  Umur Bey ile ilgili bir maalesef paylaşım olmuş Arkadaşlar illetler.  Gerçi gerekli 

cevaplar verilmiş ama bu tür şeyleri hiç gerek yok yani kentin daha işte bugün sizin burada 

önerilerle buradan çizimlerle beğenirsiniz beğenmezseniz ayrı mevzu ama burada niyet 

önemli Burdaki niyeti Biz çok iyi görüyoruz gerçekten dünyanın en güzel projesi geldi bana 

ben onu söyleyeyim size şey olarak niyet  olarak. değiştirilir  ayrı mevzu.  Ama buradaki 

niyeti O yüzden insanların toplamda  seksen binken  nüfusu 180 kişi olan, 180 kişi olan 

temizlik işleri Müdürlüğü   bu gün 150 kişi ile İnanmaz işler yapıyorlar gerçekten takdir ve 

tebrik ediyorum Temiz işlerimizi , fen işlerimiz keza yine öyle.  Bütün ekibimiz , İmar 

Müdürlüğü'ndeki arkadaşlarımız bütün,  Bütün,  bütün hizmet eden  bütün arkadaşlarımız  

beyaz masaya kadar herkes canla başla çalışıyor ben çalışma arkadaşlarımı tebrik ediyorum 

teşekkür ediyorum kendilerine. 

 Kent Lokantası'nın cevabını verdik varsa tekrar şey yapalım arkadaşlar. Değişen 

müdürleri söyledik. Katlı otoparkın ısıtmaları ile ilgili sıfır atık ve Enerji verimliliği 

müdürümüz orda bir inceleme yaptı. Kendisi bir tasarrufta bulunmuştur. Ben konuyu 

öğrenirim olmazsa bir çayımı içersiniz. Çağırırız beraber de olmazsa kendisini ziyaret ederiz 

yerinde. Öğreniriz detayları bakarız yani orada boş dükkanlar var Boşuna yanmasın diye 
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yapmıştır ama dediğiniz gibi  bir Orda Gaziler Derneği var Şehitler Derneği var Varsa 

Onlarınki açılır onu da söyleyeyim sizlere arkadaşlar. 

 Evet Burfaş  Orhangazi'de açtı diyorsunuz .Tamam doğru yani  Burfaş Biz ne dedik  

Orada bir hazır bir yer varsa Öncelik Orhangazi’ye verirsin yani Bekir başkanıma verilsin 

orda niye verilmesin Bu arada şunu söyleyeyim Bizim Belediye başkanları ile Hakikaten 

hukukumuz o anlamda işbirliği anlamında iyi biz Orhangazi Belediyemizle ortak proje yapma 

konusunda hemfikir  olduk.   Kendini ziyaret ettik kardeş belediyemiz İnegöl Belediyesi'ne 

gittik İnegöl Belediyesi'nden samimiyet Söylüyorum çok alacağımız şeyler var.  Olumlu güzel 

taraftarlar onları alacağız. Bu bilgi alışverişi demin söyledim Gürsu proje konusunda kendini 

çok geliştirmiş Onlardan kentsel dönüşüm konusunda, Yıldırım Belediyesi Osmangazi 

Belediyesi bu konuda çok iyi. Biz  yakında olan şeyi  uzakta aramayacağız. Ondan emin 

olabilirsiniz. Herkesin kapısını çalacağız Burfaş Cafe Gem   kartla ilgili de engelsiz Kafenin 

de    bulunduğu alanı  Biliyorsunuz Ahmet Avcı'nın başkanlığı yaptı Dernek Bünyesinde 

çalışıyor. Biz orayı  dedi ki yani siz  Buradaki çocuklarımızı çalıştırıyorsunuz ama buranın bir 

yapısını değiştirelim burası 12 ay boyunca da  çalışsın. Bilginiz olsun yani böyle bir şey Onlar 

da Hay hay dediler Biz de bir Havalar iyi olsun oraya güzel bir bütün o konteynırları kaldırıp 

alanı biraz daha iyi bir hale getirip orada bir kafe modeli, Portatif aslında biraz takılıp sökülen 

yapı ile çünkü ileride orada Marina çalışması var 4 çapalı Ulaştırma Alt yapı bakanlığımızın 

Bölge Müdürlüğü şu anda çalışıyor Cumhurbaşkanlığı yatırım daire başkanlığına gidecek 

proje Ve oradan Proje ödeneği geldiğinde de proje hemen çizilmeye başlanacak.  Bunlar tabii 

Arkadaşlar çok uzun soluklu projeler birçok Belki 40 yerden 40 kurumdan görüş alınacak O 

yüzden de o olana kadar en azından sizin Oğuzhan Bey sizin söylediğiniz gibi orada bir 

projemiz var. Hem engelsiz okuluna destek vermek açısından biraz daha fazla destek vererek 

ve çocuklarımızın da orada Sadece 4 ay değil 12 ay boyunca part-time çalışarak gelir 

kazanmasını sağlıyoruz kimin engelsiz. Çocuklarımızın bilginiz olsun. 

Mezbaha karşısındaki köprüyü yapmışız onu size gönderdim Siz de şey söylediniz 

korkulukları biraz zayıf güçlendirebilir misiniz diye Arzu Hanım 

--Oğuz HAN Meclis Üyesi: Evet Teşekkür ederim. 

--Şükrü DEVİREN  Meclis Başkanı:  buyurun.  

--Oğuz HAN Meclis Üyesi: Sayın başkanım teşekkür ettik Yani yapmışsınız Ama 

dediğim gibi oradan bir bisiklet bile gitsen kırılacak durumda o demir kalın olarak demirler 

kalın olarak yapılırsa en azından  araba çarpma anında uçmaz. Yani biz baktık ta  İnce Size 

gösterdiniz bana molada.   

--Şükrü DEVİREN  Meclis Başkanı:  Evet dikey belki dikey desteklerini biraz güçlü 

yapabiliriz. Dikey webs daha sık yaparsak olabilir  Arzu Hanım  Teknik arkadaşlar baksınlar.  

iki yöntem olabilir onları alıp başka bir yere  de koyabiliriz. yeni  şeyde  yapabiliriz.  

Seyyar satıcı konusuyla ilgili de  yine aslında  burda da biraz yetki karmaşası oluyordu.  İşte  

Sahiller Bursa Büyükşehir Belediyesi zabıtası öbür taraf bizim taraf bunda bir protokol 

yapacağız. Yine Mustafa Bozbey ile konuştuğumuz ve Antant  kaldığımız yani anlaştığımız 

konulardan bir tanesi de odur bir protokolle Senin benim yok, Hepimizin şeklinde O da 

mutlaka müdahale edilecek ve edilmeli de. Çünkü hakikaten şey gibi oldu yani orası tam bir 

kaos bir keşmekeşlik var. Sahilde insanlar yürüyemiyor her tarafta bir seyyar satıcı bir de 

Şehrin dışından seyyar satıcılar geliyor yani koyuyorlar Iveco kamyonlara 4-5 tane arabayı 

akşamüstleri getirip.  Gemlik sahilde nasılsa karışan yok diye indiriyorlar herhalde ama 

bundan sonra yapamayacaklar onlar da söyleyelim 

--Oğuz HAN Meclis Üyesi: başkanım  seyyar satıcılarla ilgili yani yer tahsisi ile ilgili 

--Şükrü DEVİREN  Meclis Başkanı:   yer tahsisi. 

--Oğuz HAN Meclis Üyesi: Evet. Daha önceki meclise de Oynadık ya yerlerinin 

belirlenmesi hususunda 

--Şükrü DEVİREN  Meclis Başkanı:    yer  tahsisi ile ilgili şöyle Otoparkın yanında 

bir şey var bizim Dereboyu Özellikle kadın girişimcilerimizin yine Engelsiz Cafe'nin 

bulunduğu duvar var o Duvara bir proje çalışması yaptı arkadaşlarımız. Görselinde hazır. Onu 
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da yazın inşallah oraya koyacağız.  Diğer bir şey  de Balık pazarına doğru giderken 2 sahil,  1 

sahil aslında birinci sahili Mado'ya geçtikten Sonraki Sokaklar'ın bir tanesini kapatmak 

suretiyle de yine Konuşarak Emniyetimizle.   Orda Akşamüstleri Bir Gece Pazarı şeklinde de 

kurabiliriz bilginiz olsun ama Sahilin içerisinde olsun istemiyoruz. bu arada yapılan 

Şikayetler rahatsızlıklardan dolayı bir Derneğimizin 20 gün kapatılması gerçekleşti.  Neden 

çünkü işletme kurallarına uygun olarak hareket etmediği için bu konular son derece sıkı Takip 

ediliyor CİMER'e kadar gidiyor arkadaşlar gelen şikayetleri de Gemlik Belediyesi olarak 

Bizlerde uygulamak zorundayız onu da bilmesini istiyorum. 

 Tuncer senin kağıda geçiyorum şimdi 40 milyon kredi ile ilgili herhalde açıkladık 

güzel Arsa satışlarında ne kadar gelir elde edildi 20 milyon gelir elde edildi ama daha bizim 

kasaya  girmedi hani onu belli bir zamanı var.  

 Sosyal konutlardan yapılan satış tutarı toplam Kaç tane sattık arkadaşlar 6 tane sattık 

ortalama  2 milyon dersek  12 milyon.  Bilginiz olsun.   Onları Tabii kullanamıyoruz Yine 

sosyal konut projesinde kullanacağız.  Bu ne dedi fondaki tutarı ne kadar oldu Ha tamam 

Tamam pardon Fondaki tutarla ilgili Onu söyleyeyim ben şu anda kesin bir şey yok bende 

ama bilgi vereyim sana Sosyal konutlar ne zaman yapılmaya başlanacak İhalesine çıkıldı onu 

söyleyeyim İhale süreci Onun beni bir rakamı var ve o rakama göre de tarihler geçiyor. 14 

gün müydü  Arzu Hanım.  bir ay mıydı?  miktarına göre.   Yaptığını ihale miktarına göre. 

--Meclis Üyesi: 1 Ay.  

--Şükrü DEVİREN  Meclis Başkanı:   Bir ay. Bir aylık bir süresi var. İhale süresi. 

ihaleyi biliyorsunuz sistem üzerinden   giriliyor.  

 Hemşire derneklerine sandalyeye almayacağım diyen Belediye Evet Bunu bir konuyu 

araştırayım ben Ama maalesef bazı iyi şeyler suiistimal ediliyor arkadaşlar Dernek  siz 

Sandalye alıyorsunuz. 3 ay sonra dernekler de sandalye kalmıyor.  Ben şunu hemen bitireyim 

sözü   al sen mikrofona al.  

Dolayısıyla çadırla ilgili de siz mutlaka komisyonda bakmışsınız kira konusuna Onu 

inceleyeceğim ama  

--Tuncer YALÇIN Meclis Üyesi: Başkanım fiyat olarak bir şey söylemeyeceğim 

Şimdi size de şimdi 5 tane sandalye Hiç olmazsa kalıcı olur  Derneklerde Hemşerilerimizin 

gönlünü yapardık. Ama  İşte çadırlar Bugün kur. Para ver , yarın kaldır para ver öbürsü gün 

kur para ver Bence bu işleri bu kadar sıkmayalım.  Makul çerçevede taleplerin yerine 

getirmeye çalışalım Biz atmayalım yani bizde 

bu sabahleyin Yeni kültür müdürümüzle    yaptığımız toplantılarda Özellikle bu tür konularda 

iler ki  zamanlarda konuşacağına söyledik. Konuya girmedik ama bunlar da madem Öyleyse 

Hani bu konuyu da ve kendisi burada not alsın. Bunu da konuşacağız 

Gemlikspor için kalıcı gelir Gemlik spor için üzerinde Gemlik spor özelinde bir kalıcı 

gelir modelimiz olmayacak yani Onu söylemek gerekir Çünkü Bence Gemlik Belediyesi 

Kültür sanat spor A.Ş. kurmamız amacı da bu Gemlik’in bir hedefi olmalı o hedefe herkes 

kilitlenmeli ve orda gitmeliyiz Gemlikspor bu sene bizim hedefimiz olabilir.  Gemlikspor bal 

Ligi'ne çıkartacağız bunun için …… Atamaları yapacağımız görevlendirme yapacağımız 

AŞ'nin yönetim kurulu belirleyecek oradaki hedefi Onların bütçeyi yönetmesi gerekecek bu 

sene Evet Bal Ligi yükselteceğiz Takımı 1 sene bal Ligi'nde kalsın alt gruplara ne yapacağız. 

İşte  Mustafa başkanımızın da söylediği gibi 11 branş faaliyet gösteren Gemlik Belediyesi'nin 

diğer spor alanlarındaki yükselmeleri ne yapacağız biz Türkiye Şampiyonumuz çıktı neden 

Bir Avrupa Şampiyonu Bir dünya şampiyonu Gemlik’ten çıkmasın  Emin olun Bence 

potansiyel var hocalarımız çok iyiler Bu konuda da dediğim gibi o A.Ş.   yapacak arkadaşlar 

onu.   Gemlik Belediyesi'ne iyi gelirler gelecek Yani bunlarla ilgili de ama o A:Ş.'ye Devir  

edeceğimiz Bazen işletmeler işte bu Apartlar olacak Ileri de Şu anda Kulüpler Birliği'nde olan 

bazı şeyler var İşletmeler bu  ……olacak  illerde şu anda kulüpler birliğinde  olan bazı şeyler  

var iştirakler var.  Onları da devrederek. Daha iyi bir noktaya geleceğiz diğer bir  şeyimizde 

Biz kendi gayrimenkuller biraz daha. İyi eğilmeniz gerektiği çok açık bir şekilde görülüyor 

arkadaşlar nedir bu baktığınız Gemlik Belediyesi'nin gayrimenkul olarak çok iyi 
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gayrimenkulleri var. Biz bunları birleştirebiliriz de ya özet olarak söylüyorum vaktinizi fazla 

almayayım ama Diyelim ki Hamidiye bölgesinde Birçok yerde Gemlik Belediyesi'nin 3-5 

dönüm yerleri var. Milli Emlak ile bunları konuşup onları Milli Emlak devredip Ana parselin 

olduğu büyük mesela 52 dönümlük bir yerimiz var Hamidiye  Köy tarafında Burda onları 

birleştirerek orada bir Başka bir faaliyet yapılabilir,  tarım yapılabilir, hayvancılık 

yapılabilinir Vatandaşa verilip vatandaşın kullanımına verilebilir. En azından bu tür şeyler 

yapılabilir  onu da  söyleyeyim size bu böyle bir arsa birleştirme çalışması da olacak Orada da 

Sizin yine desteğinize ihtiyacımız olacak Buradaki gelir getirme açısından söylüyorum. 

Tuvaletten herhalde bir Son soru o kaldı Asım Kocabıyık Camii'nde bayanlar tuvalet Enerji 

ücreti alın Şimdi Ordaki Bayan arkadaşımızın burda mı Fatih arkadaşımız yok galiba 

Gerçekten ihtiyaç sahibi olmasından dolayı ama hem emek sarf edeyim hem de ben bir işim 

olsun ama Burdan da gelir elde edeyim dendiği için alındı. Tekrar değerlendirelim. Almaya 

biliriz oradaki şeyde Eğer çok büyük bir rahatsızlık varsa insanlar Bundan rahatsız oluyorsa 

ya ben  girdiğim tuvaletin parasını vermek istemiyorum diyorlarsa da vermeyen de vermesin. 

--Oğuz HAN Meclis Üyesi: Başkanım işte  Bayanlar tuvaletinde Hani ablamız orda 

duruyor.  dediğiniz gibi  durumu  kötü.  GEMTAŞ’a işe alın temizlik işlerine bir maaş 

bağlansın hem ücretsiz hem de  oranı temizliğini gerçekleştirmiş olur ve bir  Ekmek kapısı 

açılmış olacak maaşlı olarak zaten Temizlik işlerinde bir boşluğumuz var. En azından ücretsiz 

hizmeti almış olur olan temizlikle kontrol altında olmuş olur böyle düşünelim 

--Şükrü DEVİREN  Meclis Başkanı:    Onu bir değerlendirelim biz. Arkadaşlarla 

birlikte Ondan sonra bir dahaki mecliste de konuşuruz inşallah arkadaşlar . Sanırım bütün 

sorulara cevap vermiş olduk Şimdi arkadaşlar çok pardon bir saniye Şimdi Tarık arkadaşımız 

bir söz almak istiyoruz Tarık arkadaşımıza da söz verelim daha sonra gündeme geçelim 

teşekkür ederim.  

--Tarık RERDEM Meclis Üyesi: Başkanım teşekkür ederim.  ben Murat bey Murat 

Abimi daha doğru teşekkür etmek istiyorum.  Bu göstermiş olduğu sorudaki hassasiyetten 

dolayı cenaze taziye  çadırlar ile alakalı Biz bunu Murat abi kendi gruptaki arkadaşlarımızla 

konuştuk.  Başkanımıza da önerisinde sunulmuştu  hatta görselliği ile beraber. ……… şişme 

ve …..  olmak berebar  üçe onüç, üçe oniki  gibi  uzunlukta ölçülerde olan çadırlar var.  

Bunlarla beraber aynı zamanda cenaze çadırı desteği vermekle beraber zaten Masa sandalyede 

veriyoruz. Hemşirelerin istekleri doğrultusun Bununla beraber çadırlarımızı da aldıktan sonra 

maliyeti nedir Tabii satın alma ile konuşulur arkadaşlar gene Bunun istişaresini  yaparız. 

Bununla beraber tekrardan  Gemtaş’ta biliyorsunuz hem Kent Lokantası hem de aş evindeki 

verilen çorba İkramlık  bir stand yapılabilir mi Onunla da alakalı bir çalışmamız var abi bu 

konuda  harekete ve hassasiyetiniz için   Teşekkür ederim abi sağ ol. 

--Şükrü DEVİREN  Meclis Başkanı:  Evet   

--Oğuz HAN Meclis Üyesi:   Çadır meselesi açılmışken şimdi Ramazan ayına 

giriyoruz Malum ramazan ayında yoksullara fakirlere daha önce geçen yıl Kamil  Beki 

Aşevinde  veriliyordu iftarını açıyordu. Bununla ilgili iftar çadır gerçekleştirecek mi  Gemlik 

Belediyemiz, 

--Şükrü DEVİREN  Meclis Başkanı:  bu sabahleyin Sosyal ve kültür işleri 

müdürümüz ile yaptığımız toplantısında bu konu konuşuldu Bunun bir çalışmasını yapacak 

Önümüzdeki hafta İçinde bunu değerlendireceğiz . Aynı zamanda Ramazan'da yapacağımız 

etkinlikleri hangi mahallede neler zaman nerede yapılacak İftarları hangi mahallede vereceğiz 

Çünkü Bursa Büyükşehir belediyemiz  her ilçede bir gün tırı gelecek burada bir iftar yemeği 

yapacak aynı zamanda Gemlik Cemil Meriç Kültür Merkezi'nde yapacağımız etkinlikleri de 

Ramazan boyu yapacağımız etkinliklerin bir planı programı olacak. Dolu dolu bir ramazan 

geçireceğiz inşallah. 

Peki arkadaşlar teklifler  bölümüne geçelim. Buyurun arkadaşlar  

       --Yahya Emrecan UZUNKAYA Meclis Üyesi:  İmar ve Şehircilik Müdürlüğü’nün, 

İlçemiz, Hisar Mahallesi, 1326 ada 8 nolu parselin batısındaki alana ait 1/1000 ölçekli 
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uygulama imar planı değişikliği talep edilmekte olup söz konusu plan değişikliği  ile ilgili 

yazısı 

--Şükrü DEVİREN Meclis  Başkanı : Evet ilgili teklifle ilgili Söz almak isteyen var 

mı arkadaşlar Peki. Şükrü Başkanım var mı söz almak istiyor musunuz? 

Peki ilgili teklifin imar komisyonuna havale edilmesini oylarınıza sunuyorum kabul edenler 

etmeyenler oy birliğiyle kabul edilmiştir.1/2 

--Tarık ERDEM Meclis Üyesi:  İmar ve Şehircilik Müdürlüğü’nün, Bursa İli Gemlik 

İlçesi Engürücük Mahallesi 1356 ada 4 parselin içinde bulunduğu bölgenin 18. Madde 

uygulaması tamamlanmış olup bahse konu olan bölgede bulunan cadde ve sokaklara numara 

ve isim verilmesi  ile ilgili yazısı. 

--Şükrü DEVİREN Meclis  Başkanı : Söz almak isteyen var mı arkadaşlar ilgili 

maddenin Çevre ve  Sağlık  komisyonuna havale edilmesini oylarınıza sunuyorum kabul 

edenler etmeyenler oy birliğiyle kabul edilmiştir 

--Yahya Emrecan UZUNKAYA Meclis Üyesi:  Kültür ve Sosyal İşler  

Müdürlüğü’nün, Belediyemize bağlı Yaşlı Konukevi'nde kalmakta olan emeklilerin maaşı 

konukevi ücretini ödeyemeye yetmediğinden dolayı indirim  yapılması ile ilgili  yazısı. 

--Şükrü DEVİREN Meclis  Başkanı : İlgili maddenin Kültür ve sosyal hizmetler ile 

Plan bütçe Komisyonu havale edilmesine oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler etmeyenler oy 

birliği ile kabul edilmiştir 

Arkadaşlar raporlar bölümü de az isterseniz bitirelim Pazartesi günü ne diyorsunuz. 

--Meclis Üyesi:  olur Başkanım.  

--Şükrü DEVİREN Meclis  Başkanı :  Peki raporlar bölümüne geçiyoruz 2/1 

            --Tarık ERDEM Meclis Üyesi:  Çevre Sağlık ve Sosyal İşler Komisyonu’nun, Şehit 

Polis Şeyda Yılmaz isminin Şehit Mehmet Güngör Okulunun bulunduğu yerdeki parka  

verilmesi ile ilgili 16.01.2025 tarihli raporu. 

--Şükrü DEVİREN Meclis  Başkanı :  İlgili maddenin okunmuş olarak kabulünü 

oylarınıza sunuyorum.  kabul edenler etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir. 

--Meclis üyesi: …………. 

--Meclis Üyesi: Pazartesine kalsın.  

--Meclis Üyesi:  Bitirelim. 

--Şükrü DEVİREN Meclis  Başkanı :  Ya bitirelim mi dedim Siz de tamam deyince 

ben de  tamam  

--Meclis Üyesi:  Pazartesi ….. 

--Şükrü DEVİREN Meclis  Başkanı :  Peki. Devam edelim bitti zaten 3 tane kaldı 

arkadaşlar 

--Yahya Emrecan UZUNKAYA Meclis Üyesi:  İmar Komisyonu’nun, Mimarlar 

Odası Gemlik Temsilciliği Üyelerinin talepleri doğrultusunda, Gemlik’te yapılacak olan 

yapıların mimari tasarım ve yapım aşamalarında karşılaşılan sorunların çözümüne yönelik 

Mimarlar Odası Bursa Şubesi Yönetmelik Komisyonunun hazırladığı öneri raporun 

değerlendirilmesi talebi ile ilgili 17.01.2025 tarihli raporu. 

--Tuncer  YALÇIN Meclis Üyesi:  Başkanım bir öncekine oylamadık 

--Şükrü DEVİREN Meclis  Başkanı :  2/1 maddesinin Komisyondan geldiği şekliyle 

kabulünü  oylarınıza sunuyorum . Kabul edenler, etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir. 

2/2 Maddesinin komisyondan Öncelikle okunmuş olarak kabulünü  oylarınıza sunuyorum. 

kabul edenler,  etmeyenler  oy birliği ile kabul edilmiştir. Komisyondan geldiği şekilde 

kabulünü   oylarınıza sunuyorum kabul edenler etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir 

            --Tarık ERDEM Meclis Üyesi:   İmar Komisyonu’nun, İlçemiz Hisar Mahallesi 1326 

ada1 parselin batısına ilişkin 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı yapılması konusunun 

değerlendirilmesi talebi ile ilgili 17.01.2025 tarihli raporu. 

--Şükrü DEVİREN Meclis  Başkanı :  İlgili maddenin okunmuş olarak kabulünü 

oylarınıza sunuyorum kabul edenler etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir. 
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 Maddenin komisyondan geldiği şekliyle kabulünü oylarınıza sunuyorum.  Kabul edenler, 

etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir 

--Yahya Emrecan UZUNKAYA Meclis Üyesi: İmar Komisyonu’nun, Kuzey 

Gelişme Alanı 2.Etap 1/1000 ölçekli Revizyon Uygulama İmar Planı ile Küçükkumla 

Şuyulandırma  Sınırı ve Etki Alanı olarak belirlenen alanda 1/1000 ölçekli  Revizyon 

Uygulama İmar Planı, plan hükümleri ile ilgili 17.01.2025 tarihli raporu. 

--Şükrü DEVİREN Meclis  Başkanı:  İlgili maddenin okunmuş olarak kabulünü  

oylarınıza sunuyorum.  Kabul edenler, etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir 

İlgili maddenin komisyondan geldiği şekliyle kabulünü oylarınıza sunuyorum kabul edenler 

etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir. 

--Tarık ERDEM Meclis Üyesi:   Plan ve Bütçe Komisyonu’nun, 2025 yılı ücret 

tarifesine ilave olarak 7.Madde;  Moloz, Enkaz ve Katı Atıkların Toplanması konulu ücret 

bölümündeki 2025 yılı tarife rakamının, 6.Maddenin B bendindeki Zemin Etüdleri ücret tarife 

rakamının, Zemin Etüd Haritaları ücret tarife rakamının ve İş Bitirme Belgesinin firmalara 

teslim edilmesinde alınacak ücret veya harç  tarifesinin belirlenmesi ve  2025 yılı tarifesine 

ilave edilmesi ile ilgili 30.01.2025 tarihli raporu. 

--Şükrü DEVİREN Meclis  Başkanı :  İlgili maddenin okunmuş olarak kabulünü  

oylarınıza sunuyorum.  Kabul edenler, etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir.  İlgili 

maddenin komisyondan geldiği şekliyle kabulünü oylarınıza sunuyorum kabul edenler 

etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir. 

Değerli arkadaşlar maddeler bitmiştir  

--Meclis Üyesi: başkanım Oğuzhan 

--Şükrü DEVİREN Meclis  Başkanı :   Oğuz HAN  bir şey mi söyleyeceksin.  

 --Oğuz HAN Meclis Üyesi: Başkanım  bu son madde ile ilgili bir görüş  sunmak  

onunla ilgili görüşecektim. Şimdi burada Yüklenici firma diyor ya kiranın iş makine veya 

burada Yüklenici firmalar paylaşım olacak mı ihale  Usulü nasıl olacak. Bununla ilgili 

--Şükrü DEVİREN Meclis  Başkanı :   Bir maddeyi okuyalım arkadaşlar 

komisyonun Plan bütçedeki arkadaşlarımız. 

--Meclis Üyesi: Tarife var burda.  

--Meclis Üyesi: Yani 

--Arzu KARATAŞ  Meclis Üyesi: Alınacak harçlar.  

--Murat YAVUZ meclis Üyesi: Başkanım Aralık ayında Biz bu konuları atlamışız. 

Ücretlendirmemişiz.  O müdürlükten de geldi. bu konuları görüştük kararı bağladık. Yani 

Aralık ayında atladığımız bir konuyu tarifeyi  

--Şükrü DEVİREN Meclis  Başkanı :   şimdi Oğuzhan'ın imanını güçlendirdik mi 

inandı mı ? Tamam mı?  

--Oğuz HAN Meclis Üyesi: İnanıp inanmamak değil.  Şimdi diyor ki en arka son 

maddede 7 madde var Karar tarihi 16.12 2024 karar sayısı 2024/203 7.madde   yüklenici  

firma kiralanan   iş makinası veya  aracı kiraladığı süre içinde  sigorta  yaptırmak zorundadır 

kiralanan  araç ve iş makinesi Belediye personeli tarafından çalıştırılacak ise kiralandığı süre 

için çalışan Personeli Sigortalamak zorundadır. diyor  

--Şükrü DEVİREN Meclis  Başkanı :   zaten ihale ile olacağı için herkes bilir yani  

yani  

--Oğuz HAN Meclis Üyesi: yani   olacak mı  

--Şükrü DEVİREN Meclis  Başkanı :    bir saniye İlgili müdürümüze verelim 

mikrofonu 

--Ahmet Bahadır BAYRAK  İmar İşleri Müdürü: Herhangi bir araç kiralanmıyor 

tamamen Belediyenin bir makineleri.  Dışarıdan müteahhitlere ya da şahıslar kiralamak 

isterlerse ona kiralıyoruz o zaman belediye Bu ücretleri alıyor.  İhaleyle yapılmıyor dışarıdan 

taleple belediyenin makinelerinin kiralanması ile ilgili bir ücret talebi. 

--Oğuz HAN Meclis Üyesi: Dışarıdan şimdi diyor ya kiralanan şimdi belediye 

dışarıdan kiraladığı zaman yani hangi firma  



Sayfa 37 / 38 

 

--Meclis Üyesi:  

--Şükrü DEVİREN Meclis  Başkanı : belediyenin araçlarını kiralıyor şimdi bizi de 

şaşırttın Oğuzhan 

--Oğuz HAN Meclis Üyesi: Çok farklı yere gidiyor bu  diyor ki  

--Şükrü DEVİREN Meclis  Başkanı :  Tuncer kalktı ayağa sana anlatacak o  

--Oğuz HAN Meclis Üyesi: Yüklenici firma diyor  Belediyeye bir araç  

--Şükrü DEVİREN Meclis  Başkanı :  iyi anlatır  o. 

  --Oğuz HAN Meclis Üyesi: yanlış mı anlıyorum Ben. tahsis edildiği zaman 

Kiralanacağı zaman belediyemize hizmet edecek ya kiralanacak ya bu firmalar şeffaf bir 

şekilde  ihale  oluyor mu onu öğrenmek istiyorum.  

--Şükrü DEVİREN Meclis  Başkanı : ya Oğuzhan, Oğuzhan   firmalar kiralamıyor.  

bizden tam tersi tam tersi. 

--Oğuz HAN Meclis Üyesi: onu anladım da  diyor ki  yüklenici  firma Şimdi şöyle 

Belediye Fen İşleri yeterli kalmaz ya grayderi. 

--Şükrü DEVİREN Meclis  Başkanı : Şeffaf olacak.  şeffaf şeffaf  

--Oğuz HAN Meclis Üyesi: Onu  

--Şükrü DEVİREN Meclis  Başkanı : şeffaf şeffaf olacak tamam.  

--Mehmet DEMİR Meclis Üyesi: Başkanım son olarak vermiş olduğum sözlü    

önergeyi oylayacak mıyız   yoksa Balıkçı  barınağı ile  alakalı 

--Şükrü DEVİREN Meclis  Başkanı : Balıkçı Barınağı ile ilgili yazılı bir önergemiz 

var bizim  arkadaşlar.  Orda şöyle. Bizim biliyorsunuz şeyden gelen bir tarife var tarife 11.000 

liraydı değil mi aynı şeyi konuşuyoruz 

--Mehmet DEMİR Meclis Üyesi: evet evet  aynı şeyi  

 --Şükrü DEVİREN Meclis  Başkanı : 11000 liraydı burdaki Balıkçı dostlarımız 

arkadaşlarımız geldiler ve bu eğer taksitli olursa 18.000 bandına çıkacaktı Biz de kendilerine 

şöyle bir şey verdik dedik ki Ezan bitsin konuşalım. 

--Meclis Üyesi. Başkanım. 

--Meclis Üyesi: Haftaya bırak 

--Meclis Üyesi: Grup Benim muhatabım grup başkanı ….. 

--Şükrü DEVİREN Meclis  Başkanı : Mehmet sorularına ben cevap vereyim ezan  

bitti. şöyle geldiler. Biz dedik ki şu anda 11.000 lira 9000 lira indirelim Mayısın 15'ine kadar 

da tamam mı  Mayıs'ın 15'ine kadar yatırılırsa herhangi bir faiz olmadan direkt 9000 liraya 

yatırırsanız tamam dediler. Bize buna şey olarak böyle bir önerge geldi o önerge kabul edilirse 

oybirliği ile  

--Mehmet DEMİR Meclis Üyesi: Tamam başkanım zaten bizim de vermiş 

olduğumuz önergede sözlü önergede  şuydu  

--Şükrü DEVİREN Meclis  Başkanı : O zaman 

--Mehmet DEMİR Meclis Üyesi: enflasyon zammı üzerinden görünüyor 

--Şükrü DEVİREN Meclis  Başkanı : O zaman  oyluyalım hemen  bir sıkıntı yok 

Yani sözlü önerge olarak alalım 

--Meclis Üyesi:  Plan Bütçe Hukuk  

--Meclis Üyesi: şimdi  Başkanım 

--Meclis Üyesi:  Zaten  vadelidir Başkanım  ay olarak mı 

--Şükrü DEVİREN Meclis  Başkanı : Şöyle yapalım tamam. Peki sözlü olarak Şöyle 

yapalım. Biz  Arkadaşlar şey yapmayın. Çünkü öyle konuştuk öyle oldu ama plan bütçeye 

gideriz teklifleriniz varsa Plan bütçe Komisyonu tekrar  

--Meclis Üyesi: Başkanım 

--Şükrü DEVİREN Meclis  Başkanı : Sizin taleplerinizi değerlendirir 

--Şükrü AKSU Meclis Üyesi:  arkadaşlarımız sağ olsun geldiler sabahtan  beri uzun 

süredir  Bizi dinliyorlar haklı olarak talebin bir an önce  görüşmesine arzu ediyorlar.  Fakat 

uygulamaların içinde gelmedikleri için Mehmet arkadaşımız da belki de farkında değil iki 
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tane komisyonun    konuları  direkt görüşülmez. Görüşüldüğü zaman yasal olmaz dayanağı 

olmaz birisi Plan Bütçedir  

--Şükrü DEVİREN Meclis  Başkanı :biri İmar Komisyonu.  

--Şükrü AKSU Meclis Üyesi:   İmar komisyonunda dolayısıyla Zaten 2 tane  önerge 

var. yazılı bir önerge var. Sözlü bir önerge var ikisini  birleştirelim. Plan bütçe komisyonumuz 

görüşsün.  

--Şükrü DEVİREN Meclis  Başkanı : Peki  

--Şükrü AKSU Meclis Üyesi:   Bu konudaki arkadaşlarımızın hassasiyetini dikkatte 

alıp o doğrultuda  çalışılıp  meclisimize getirilsin.  

--Şükrü DEVİREN Meclis  Başkanı : O zaman şöyle diyoruz Mehmet Demir 

Arkadaşımızın sözlü önergesinin 

--Meclis Üyesi:  Birleştirerek.  

  --Şükrü DEVİREN Meclis  Başkanı : Evet birleştirilerek Plan bütçe Komisyonu 

Havale edilmesini oylarınıza sunuyorum kabul edenler etmeyenler oy birliği ile kabul 

edilmişti 

Çok kıymetli Mesai arkadaşlarım çalışma arkadaşlarım belediye meclis üyesi 

arkadaşlarım, 2025 Şubat Olağan Meclis gündemi burda sona ermiştir.   Oturumu kapatıyoruz 

oylarınıza sunuyorum kabul edenler etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir 

İyi akşamlar 

 

 

 

 

 

 

 

Yahya Emrecan UZUKAYA 

         Katip Üye 

      Tarık ERDEM   

          Katip Üye 

      Şükrü DEVİREN  

       Meclis Başkanı 

 


